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 (Jednání svoláno na 13.00 hodin.) 

 

 

 Starosta m ěstské části Praha 10 Ing. Milan Richter (dále jen 

předsedající): Dámy a pánové, vítám vás na 2. zasedán í 

zastupitelstva m ěstské části Praha 10 v tomto volebním období, 

nicmén ě 1. zasedání zastupitelstva v roce 2011. 

 

 Sou časn ě si dovoluji vám pop řát vše nejlepší do roku 2011 a 

aby naše práce byla ku prosp ěchu obyvatel Prahy 10. 

 

 Úvodem vás upozor ňuji, že jste všichni dostali „P říru čku pro 

člena zastupitelstva obce po volbách v roce 2010“ a prosím, 

abyste si ji p řečetli. Ur čit ě je to zajímavé čtení. 

 

 Konstatuji, že v tuto chvíli je nás p řítomno 30, omluven je 

kolega Lojík, neomluveno je zatím 5 člen ů zastupitelstva. Jsme 

tudíž usnášení schopní a m ůžeme p řistoupit ke schválení 

navrženého programu. 

 

 Návrh programu jste obdrželi elektronickou poštou a pokud 

mám informace, obdrželi ho všichni členové. Návrh programu, 

který máte p řed sebou, tedy je 

 

1)  slib členky zastupitelstva m ěstské části Praha 10 paní 

MUDr. Martiny Suché, 

2)  návrh Jednacího řádu zastupitelstva m ěstské části Praha 10, 

3)  návrh na volbu člen ů výbor ů a tajemník ů výbor ů 

zastupitelstva m ěstské části Praha 10, 

4)  dotazy a informace člen ů zastupitelstva m ěstské části Praha 

10. 
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Otevírám diskusi k tomuto návrhu programu. 

 

 O slovo se hlásí pan Ing. Nepevný. 

 

 

 Pan Nepevný: Dobrý den, pane starosto, paní a pánové radní, 

vážení kolegové! 

 

 Navrhuji doplnit p ředložený program o dva body, jejichž 

znění bych p ředal panu starostovi. 

 

 

 Předsedající: Děkuji, ale snad byste je mohl p ředat také 

návrhovému výboru. 

 

 

 Pan Nepevný: Věřím, že se o nich bude následn ě hlasovat. 

Děkuji. 

 

 

 Předsedající: Také d ěkuji. Dovolím si tyto návrhy p řečíst 

všem koleg ům zastupitel ům. 

 

 Návrh prvního bodu. 

 

 Ponechat dostate čné místo (minimáln ě jednu čtvrtinu) tiskové 

strany v každém tišt ěném vydání Informa čního zpravodaje Prahy 10 

pro redak čně neupravené názory a komentá ře k d ění na Praze 10 od 

jednotlivých politických stran, uskupení či hnutí, jež jsou 

zastoupeny v zastupitelstvu Prahy 10, a to po čínaje nejbližší 

uzáv ěrkou. 

 

 Návrh bodu číslo dv ě. 
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 Vy členit místo na serveru m ěstské části Praha 10 v menu 

„Volení p ředstavitelé pro redak čně neupravené názory a komentá ře 

k d ění na Praze 10 od jednotlivých politických stran, u skupení 

či hnutí, jež jsou zastoupeny v zastupitelstvu Prahy  10“, a to 

počínaje dnem 10. 1. 2011. 

 

 Pokud se mohu vyjád řit sám za sebe, d říve než dám prostor 

pro diskusi, potom pokud se týká novin Prahy 10 ur čit ě musí 

dojít k úprav ě tohoto periodika, tzn. že je nezbytn ě nutné, aby 

tyto noviny byly absolutn ě nezávislé a objektivn ě informovaly o 

dění v Praze 10. Nemyslím si, že by tomu bylo v minul osti jinak, 

nicmén ě je pot řeba nastavit pevné paramenty. Jsem ale 

přesv ědčen, že od konkrétních pravidel je tady informa ční 

komise, následn ě rada a zastupitelstvo, které by m ěly navrhnout 

celkový systém, nejenom takovouto drobnou úpravu, n icmén ě chápu, 

že se jedná o konkrétní návrh. 

 

 Dále se obávám toho, že jsou to body, které by m ěly mít 

nějaký konkrétní materiál, a to  

 

- n ějakou d ůvodovou zprávu,  

- ukládací část a  

- návrh usnesení. 

 

 

 To jsou totiž standardní postupy p ři p ředkládání 

jednotlivých bod ů p ři jednání zastupitelstva, ale je i na 

zvážení návrhového výboru a právník ů, jestli takovýto návrh na 

dopln ění programu je v ůbec hlasovatelný. 

 

 Prosím o další p řipomínky nebo návrhy k programu. (Nebyly.) 
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 V ěnujme se proto návrh ům ze strany TOP 09 a žádám návrhový 

výbor o vyjád ření, zda tyto návrhy jsou v ůbec v hlasovatelné 

podob ě. 

 

 

 Pan Stan ěk: Jsem tajemník návrhového výboru a právník 

majetkoprávního odboru.  

 

 Pouze bych k návrhu číslo 1 poznamenal, že jednání o tomto 

bodu je sice možné, nicmén ě nezbytnou podmínkou realizace je 

úprava p říslušných smluv se spole čností, která zmi ňované noviny 

vydává, takže z tohoto d ůvodu je otázka, nakolik by takové 

usnesení bylo nakonec realizovatelné.  

 

 Z technického hlediska to je ode mne vše. 

 

 

 Předsedající: Děkuji. Obrátil bych se na zastupitele TOP 09. 

 

 Chápu, že je pro vás ze za čátku složité p řipravit takovéto 

materiály tak, aby je bylo možné za řadit na program zasedání 

zastupitelstva. Pochopiteln ě o za řazení t ěchto bod ů nechám 

hlasovat, ale spíše se chci zeptat, jestli by v tut o chvíli pro 

vás nebylo p řijateln ější, abyste uvedli tyto návrhy v bod ě 

„Dotazy a informace člen ů zastupitelstva“, p řípadn ě požádali 

radu o jejich zapracování do faktických smluv a nás ledn ě o 

jejich p ředložení zastupitelstvu, protože opravdu není 

jednoduché p řijmout usnesení k formulaci „ponechat dostate čné 

místo“. To je v takovéto podob ě t ěžko realizovatelné. 

 

 Ptám se proto, jestli tento návrh nemáme za řadit do bodu 

„Dotazy a informace člen ů zastupitelstva“ jako úkol pro radu, 

aby p řipravila nové fungování novin, které by bylo projed náno 
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v informa ční komisi, kde budete mít své zástupce a kde se tat o 

problematika prodiskutuje nejenom z hlediska toho, co se týká 

onoho „dostate čného místa pro neupravené názory“, ale i 

z hlediska fungování celých novin. 

 

 To je m ůj první konsensuální návrh, o kterém budeme 

samozřejm ě hlasovat. 

 

 Totéž se týká i serveru m ěstské části Praha 10, protože to 

je podobná problematika, kterou by se také m ěla zabývat 

informa ční komise. 

 

 Táži se proto, jestli m ůžeme postupovat tímto zp ůsobem. 

Pokud ne, nechám o t ěchto návrzích hlasovat. 

 

 O slovo se ješt ě hlásí pan kolega Svoboda. 

 

 

 Pan Svoboda: Děkuji za slovo, pane starosto. Vzhledem 

k tomu, že hned po volbách jsme diskutovali i o pro blematice 

přístupu k tomuto hlavnímu médiu na Praze 10 a byly s tanoveny 

ur čité cíle, jsem p řesv ědčen o tom, že takovýto návrh by nem ěl 

být p ředkládán zastupitelstvu jako „výst řel z Aurory“, ale m ěla 

by to být p ředevším prodiskutovaná politická otázka. 

 

 Proto bych se spíše p řimlouval za to, aby byl tento návrh 

předán všem klub ům, které jsou na této radnici zastoupeny, 

v nich byl s ur čitými záv ěry prodiskutován a pak se p řistoupilo 

k jednání na plénu zastupitelstva, kde se k n ěmu můžeme 

hodnov ěrn ě vyjád řit. V tuto chvíli je to totiž spíše otázka 

vášní, zda jsme pro nebo proti, nikdo v tom nemá po řádně jasno, 

takže bych se spíše p řimlouval za to, abychom v tuto chvíli, by ť 

t řeba dobrou myšlenku nekonfrontovali s našimi neucel enými 
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názory, a aby byl tento návrh stažen. Je to však sp íše výzva 

předkladateli tohoto návrhu. D ěkuji. 

 

 

 Předsedající: Také d ěkuji. Žádám o vyjád ření pana Ing. 

Nepevného nebo pana p ředsedu klubu Ing. Narovce. 

 

 Pan Narovec: Za TOP 09 vyjad řuji souhlas s tím, aby tento 

návrh byl projednán v rad ě a v informa ční komisi. 

 

 

 Předsedající: Děkuji. V zápisu z dnešního jednání bude 

uvedeno, že oba návrhy, které byly p ředloženy klubem TOP 09,  

 

- budou projednány v informa ční komisi a 

- a následn ě v rad ě,  

- jednotlivé politické kluby dostanou informaci o p rojednání 

t ěchto záležitostí,  

- respektive jsem p řesv ědčen, že informa ční komise by m ěla 

připravit ucelený soubor opat ření, která budou uvedena do 

praxe a následn ě budou p ředložena zastupitelstvu. 

 

 Prosím, aby to bylo uvedeno v zápisu jako jasný úk ol pro 

informa ční komisi a pro radu. D ěkuji. 

 

 V tuto chvíli nejsou žádné další p řipomínky ani dotazy 

k p ředloženému návrhu programu, takže ukon čuji diskusi a prosím 

o hlasování, protože návrh programu z ůstal v podob ě, v jaké byl 

předložen.  

 

 Kdo s tímto návrhem programu dnešního jednání zast upitelstva 

souhlasí, a ť zvedne ruku. (33) 

 Kdo je proti? (Nikdo.) 



P10-003461/2011 

 
Zveřejn ěna je upravená verze stenozáznamu z d ůvodu dodržení 
přiměřenosti rozsahu zve řej ňovaných osobních údaj ů podle zákona 
č. 101/2000 Sb., o ochran ě osobních údaj ů.  
 

8 

 Kdo se zdržel hlasování? (Nikdo.) 

 

 Konstatuji, že dnešní zasedání zastupitelstva se b ude řídit 

tímto schváleným programem. 

 

 Ješt ě je t řeba navrhnout ov ěřovatele zápisu. 

 

 Žádám sle čnu Vandu Švecovou a kolegu Floriana, aby byli 

ověřovateli zápisu z dnešního zasedání. (Oba jsou p řítomni a 

s návrhem souhlasí.) 

 

 Má n ěkdo n ějaký další návrh na ov ěřovatele zápisu? (Nikdo.) 

 

 Konstatuji, že navržení ov ěřovatelé souhlasí a budou zápis 

z dnešního jednání ov ěřovat. 

 

 Zápis z minulého zasedání zastupitelstva byl řádně ov ěřen, 

připomínky od člen ů zastupitelstva nep řišly žádné, tudíž mohu 

konstatovat, že tento zápis lze považovat za schvál ený. 

 

 

 Nyní p řistoupíme k projednávání jednotlivých bod ů 

schváleného programu, a to k bodu po řadové číslo  

 

1. 

 

Slib členky zastupitelstva m ěstské části Praha 10 paní MUDr. 

Martiny Suché. 

 

 

 Paní dr. Suchá chyb ěla na jednání ustavujícího 

zastupitelstva, nicmén ě byla řádně omluvena, takže nem ěla 

možnost složit slib jako my ostatní. 
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 V tuto chvíli je mou milou povinností požádat ji, aby slovem 

„slibuji“ a podáním ruky složila slib členky zastupitelstva. 

 

 Žádám pana tajemníka, aby p řečetl text slibu a sou časn ě 

žádám všechny p řítomné, aby povstali. (D ěje se.) 

 

 

 Pan tajemník Ing. Slavík: „Slibuji v ěrnost České republice. 

Slibuji na svou čest a sv ědomí, že svou funkci budu vykonávat 

sv ědomit ě, v zájmu m ěstské části Praha 10 a jejích ob čanů a budu 

se řídit Ústavou a zákony České republiky.“ 

 

 (MUDr. Martina Suchá skládá slib do ruku starosty městské 

části Praha 10.) 

 

 

 Předsedající: Konstatuji, že v tuto chvíli je zastupitelstvo 

kompletní, máme 36 zastupitel ů, kte ří složili slib. 

 

 Žádám mluv čího návrhového výboru o p řednesení návrhu 

usnesení, které je o konstataci, nikoliv o hlasován í.  

 

 

 Pan RSDr. Hošek: „Zastupitelstvo m ěstské části Praha 10 

konstatuje , že slib členky zastupitelstva m ěstské části Praha 10 

složila paní MUDr. Martina Suchá.“ 

 

 

 Předsedající: Děkuji.  
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 P řistoupíme k projednávání dalšího bodu schváleného 

programu, kterým je bod po řadové číslo  

 

2. 

 

Návrh na schválení Jednacího řádu zastupitelstva m ěstské části 

Praha 10 a jeho výbor ů. 

 

 

 Tento materiál projednával návrhový výbor a ten ho  také 

předkládá zastupitelstvu k diskusi a ke schválení. 

 

 Žádám prvního zástupce starosty pana Ing. Nováka, aby 

převzal řízení p ři projednávání tohoto bodu, protože budu mít 

připomínky a budu se hlásit do p řípadné diskuse. D ěkuji.  

 

 

 První místostarosta Ing. Novák: Děkuji za slovo. Dobrý den! 

 

 P ředložený materiál k tomuto bodu programu se skládá z 

 

- vlastního Jednacího řádu, 

- hlasovacího řádu zastupitelstva, 

- volebního řádu pro volbu starosty, zástupc ů starosty a 

člen ů rady, 

- jednacího řádu výbor ů zastupitelstva m ěstské části Praha 

10. 

 

 Tento materiál p řipravil návrhový výbor, a proto žádám 

předsedu návrhového výboru pana dr. Hoška, aby tento materiál 

zdůvodnil.  
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 Pan Hošek: Dobrý den, dámy a pánové! 

 

 Dovolte, abych vám jménem návrhového výboru p ředložil návrh 

nového Jednacího řádu zastupitelstva m ěstské části Praha 10 a 

Jednacího řádu výbor ů zastupitelstva m ěstské části Praha 10. 

 

 Návrh Jednacího řádu vychází z dosud platného Jednacího 

řádu, který byl schválen v roce 2007, a ze zapracová ní n ěkterých 

změn a dopln ění. Zejména se to týká toho, co je uvedeno 

v d ůvodové zpráv ě. 

 

 Nebudu celé citovat, protože jste si všichni mohli  tento 

text p řečíst, jenom bych se zam ěřil na n ěkolik bod ů, které se 

objevily v rozprav ě v návrhovém výboru. Jedná se o  

 

 - omezení po čtu míst ve řejnosti v pr ůběhu jednání na 30, 

 - režim po řizování audio a video záznam ů z jednání a 

- možnost p řerušení návrhu jednání ze závažných d ůvodů 

z rozhodnutí p ředsedajícího. 

 

 Pokud jde o výbory, je zde dopln ěn princip ve řejnosti 

jednání výbor ů, nestanoví-li výbor jinak. 

 

 Všechno ostatní je obsaženo v p ředloženém materiálu, takže 

vás nebudu zdržovat opakováním n ěkterých v ěcí. 

 

 Struktura dokumentu byla již nazna čena panem prvním 

místostarostou. Je to 

 

 - Jednací řád zastupitelstva m ěstské části Praha 10, 

 - Jednací řád výbor ů zastupitelstva m ěstské části Praha 10. 

 

 Jednací řád zastupitelstva má dv ě p řílohy, a to 
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 - hlasovací řád zastupitelstva pro tajné hlasování a 

- volební řád pro volbu starosty, zástupc ů starosty a člen ů 

rady. 

 

 Vše ostatní je uvedeno v materiálu. Myslím, že se budeme 

orientovat spíše na diskusi a na p ředložení dalších návrh ů a 

připomínek. 

 

 Z tohoto místa bych vás cht ěl jménem návrhového výboru 

požádat, abyste p řípadné zn ění protinávrh ů, pozm ěňujících nám ět ů 

a návrh ů p ředkládali písemn ě. Je to pro práci návrhového výboru 

velice d ůležité, aby nedošlo k n ějakému zkreslení nebo nutnosti 

vyžádat si p řestávku, abychom se s navrhujícím mohli domluvit na  

přesném textu. 

 

 To je z mé strany všechno, materiál máte p řed sebou, takže 

žádám pana p ředsedajícího o další postup. D ěkuji. 

 

 

 Pan místostarosta Novák: Děkuji panu p ředsedovi a otevírám 

k tomuto bodu diskusi. 

 

 O slovo se hlásí pan starosta. 

 

 

 Starosta Ing. Richter: Děkuji. K Jednacímu řádu mám první 

připomínku.  

 

Byl bych rád, kdyby zastupitelstvo zvážilo úpravu b odu 15 v 

§ 7 – po řizování audio a video záznam ů výlu čně z prostor 

vyhrazených ve řejnosti, protože ono je to v tomto sále pon ěkud 

složit ější. 
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 Otázkou je, zda tento bod v ůbec ponechat jako sou část tohoto 

Jednacího řádu anebo ho n ějakým zp ůsobem upravit, protože je 

skute čně velmi komplikované ponechat ho odd ělen ě. Tento návrh 

ale p ředkládám k diskusi, protože p ředpokládám že se k tomu 

budou hlásit ješt ě další zastupitelé. 

 

 

 Pan Novák: Děkuji. Dále se do diskuse hlásí paní Mgr. 

Cabrnochová. 

 

 

 Paní Cabrnochová: Dobrý den, pane starosto, dobrý den, 

vážená rado, vážení kolegové zastupitelé! 

 

 D ěkuji panu starostovi za p ředřečnický vstup, který 

předznamenal i to, co chci říct také já. 

 

 Myslím si, že práv ě celý odstavec 15 § 7 by se mohl zrušit, 

je vícemén ě nadbyte čný, protože stejn ě se plánuje provád ět video 

a audio záznam, který by byl vysílán v p římém p řenosu. Celý 

tento bod je tudíž zcela zbyte čný. 

 

 P ředávám proto návrhovému výboru pozm ěňující návrh na 

vypušt ění tohoto odstavce 15. 

 

 Dále mám p řipomínku k bodu 13, který je v ěnován po čtu lidí, 

kte ří mohou p řijít sledovat pr ůběh jednání zastupitelstva. 

 

 Chápu, že tento sál má ur čité proporce, že se sem vejde 

ur čité množství lidí. Proto ho nerozporuji celý, ale m yslím si, 

že by bylo dobré, abychom mohli podpo řit tento bod, aby bylo 

umožněno lidem, kte ří p řijdou ve v ětším po čtu a už se do tohoto 
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sálu nevejdou, sledovat zasedání zastupitelstva v p ředsálí a 

hlásit se do diskuse. Jestliže budou tyto podmínky spln ěny, 

neměla bych s tím problém.  

 

Nicmén ě v p řípad ě, kdy bude projednáván n ějaký bod, ke 

kterému se už p ředem čeká velký zájem ob čanů, bylo by možné 

zvolit v ětší sál, který by odpovídal zájmu ob čanů, kte ří by 

mohli p řijít. D ěkuji. 

 

 

 Pan místostarosta Novák: Také d ěkuji paní Mgr. Cabrnochové, 

která p ředala návrh usnesení. 

 

 Dále se do rozpravy hlásí pan starosta. 

 

 

 Pan starosta Ing. Richter: Děkuji. Omlouvám se, že vystupuji 

podruhé, ale ztotož ňuji se s návrhem kolegyn ě Cabrnochové na 

vypušt ění bodu číslo 15, i když je to otázkou diskuse 

v ostatních klubech. 

 

 Pokud jde o kapacitu sálu, je skute čně omezená, a to 

vzduchotechnikou, kapacitou tohoto sálu, která je d ána stavebním 

zákonem a hygienickými normami. Pokud bychom ji p řekro čili a 

někomu se n ěco stalo, mohli bychom se dostat do rozporu se 

zákonem. Asi se shodneme na tom, že to možné není. 

 

 Naprosto rozumím paní kolegyni Cabrnochové, ale my slím, že 

by bylo nutné do p ředloženého návrhu dopsat, že v p řípad ě, že se 

bude jednat o n ějaké zásadní zasedání zastupitelstva, které se 

bude t ěšit v ětší ú časti ob čanů, potom v p ředsálí, pokud zdejší 

kapacita bude napln ěna, budou umíst ěny obrazovky, na kterých 

bude možno sledovat živý p římý p řenos ze zasedání zastupitelstva 
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a zárove ň jedna z kolegy ň z odboru rady a zastupitelstva bude 

v p ředsálí p řijímat písemné žádosti o vystoupení na tomto plénu,  

protože zde m ůže vystoupit každý ob čan Prahy 10, abychom 

nelimitovali princip demokracie. 

 

Tímto opat řením bychom ješt ě rozši řovali možnost pro ob čany 

Prahy 10. Žádosti do diskuse by se tak dostaly na n áš st ůl a 

daný ob čan by byl vyzván, p řišel by bo čním vchodem a p řednesl by 

sv ůj p řísp ěvek i ve chvíli, kdy sál bude napln ěn. Nedošlo by 

tudíž v žádném ohledu k omezení demokracie, ale řekl bych, že 

spíše naopak. 

 

 Uvažovali jsme o tom a d ěkuji, že to paní kolegyn ě 

Cabrnochová p řednesla. 

 

 Pan místostarosta Novák: Děkuji panu starostovi. Dalším 

přihlášeným do diskuse je pan Ing. Šnajdr. 

 

 

 Pan Šnajdr: Vážený pane starosto, vážená rado, vážené 

kolegyn ě a kolegové! 

 

 Cht ěl bych navázat na kolegyni Cabrnochovou a ocitovat text 

z „Metodického doporu čení k činnosti ú ředních a samosprávných 

celk ů“, které vydalo Ministerstvo vnitra České republiky, odbor 

dozoru a kontroly ve řejné správy. 

 

 Zastupitelstvo obce není oprávn ěno zakázat po řizování 

obrazových a zvukových záznam ů, pokud jejich po řizováním 

nedochází k rušení zasedání, nebo ť by porušilo ustanovení článku 

IV odstavce 1 Listiny základních práv a svobod, dle  kterého 

povinnosti mohou být ukládány toliko na základ ě zákona a v jeho 

mezích. 
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 Místostarosta Novák: Děkuji panu Ing. Šnajdrovi. 

S technickou poznámkou se hlásí pan kolega Svoboda.  

 

 

 Pan Svoboda: Děkuji za slovo, pane první místostarosto. 

 

 Jenom jsem cht ěl reagovat jako člen návrhového výboru, 

protože tato otázka byla velmi dopodrobna diskutová na p ři 

projednávání tohoto návrhu v návrhovém výboru. 

 

 P řece jsme m ěli na mysli, aby nedocházelo ke krácení práv, 

která jsou standardem v rámci demokracie, jak je tr adicí v České 

republice. Bu ďte si proto jist, že by ť jsme tuto metodickou 

příru čku nem ěli k dispozici, m ěli jsme na pam ěti tento obecný 

princip a jím jsme se řídili, takže návrhový výbor samoz řejm ě 

tuto pot řebnost akceptoval a vnímal. D ěkuji.  

 

 

 Místostarosta Novák: Děkuji kolegovi Svobodovi. Do diskuse 

se dále hlásí pan kolega Florián.  

 

 

 Pan Florián: Vážený pane první místostarosto, vážené 

kolegyn ě a kolegové, já bych si také dovolil navrhnout jedn u 

úpravu Jednacího řádu. Týká se p řílohy číslo 2 Jednacího řádu 

zastupitelstva, a to Volebního řádu. 

 

 Na ustavujícím jednání zastupitelstva byl schválen  Volební 

řád, který byl v jedné v ět ě odlišný od Volebního řádu, který se 

předkládá dnes. Rád bych dal tyto volební řády do souladu, a 
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proto navrhuji upravit bod 7 Volebního řádu v následujícím 

znění, cituji: 

 

 „O navržených kandidátech se hlasuje v po řadí, v jakém byly 

v souladu s ustanovením bodu 5 článku návrhy na jejich zvolení 

předloženy.“ (Pozn. stenografa: formulace není jasná. ) 

 

 Tento návrh p ředkládám návrhovému výboru. 

 

 

 Místostarosta Novák: Děkuji kolegovi Floriánovi. 

 

 Kdo další se hlásí do diskuse? (Nikdo.) 

 

 Tím byly diskusní p řísp ěvky vy čerpány a pokusím se proto 

diskusi zrekapitulovat. 

 

 Pan starosta a paní Mgr. Cabrnochová p ředložili návrh na 

vypušt ění ustanovení bodu 15 v § 7. Návrh byl p ředložen 

návrhovému výboru. 

 

 Paní Mgr. Cabrnochová poté hovo řila o ustanovení odstavce 13 

§ 7. 

 

 Vzáp ětí na to reagoval pan starosta s tím, že p ředložený 

požadavek bude obsahem zápisu a rada se jím bude za bývat. 

 

 Ptám se paní Mgr. Cabrnochové, zda jí sta čí takovýto postup 

a zda nebude p ředkládat samostatný návrh. (Sta čí.) D ěkuji. 

 

 Dále vystoupil pan Ing. Šnajdr, který m ěl op ět p řipomínku 

k ustanovení § 7 odstavci 15. 
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 O p ředchozích návrzích nechám hlasovat, takže tento bod  bude 

vypušt ěn. Budete poté sv ůj návrh považovat za spln ěný? (Ano.) 

Dobře, d ěkuji. 

 

 Kone čně vystoupil poslanec Poslanecké sn ěmovny Parlamentu 

České republiky kolega Florián, který navrhuje prové st úpravu 

v bod ě 7 Volebního řádu. Tento návrh byl p ředložen návrhovému 

výboru. 

 

 P řed hlasováním dávám slovo p ředsedovi návrhového výboru, 

který nám jednotlivé návrhy usnesení p řečte. 

 

 

 Pan Hošek: Text návrhu pana Floriána: 

 

 „O navržených kandidátech se hlasuje v po řadí, v jakém byly 

v souladu s ustanovením bodu 5 tohoto článku návrhy na jejich 

zvolení p ředloženy.“ Týká se to bodu 7 volebního řádu. 

 

 (Pozn. stenografa: text není srozumiteln ě formulován.) 

 

 

 Místostarosta Novák: O tomto návrhu dávám hlasovat.  

 

 Kdo s tímto návrhem souhlasí, a ť zvedne ruku. (32) 

 Kdo je proti? (Nikdo.) 

 Kdo se zdržel hlasování? (2) D ěkuji.  

 

 Konstatuji, že návrh byl p řijat. 

 

 Prosím o p ředložení dalšího návrhu. 
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 Pan Hošek: Další pozm ěňující návrh k Jednacímu řádu byl na 

vypušt ění  odstavce 15 § 7. 

 

 

 Místostarosta Novák: Také o tomto návrhu dávám hlasovat. 

 

 Kdo s tímto návrhem souhlasí, a ť zvedne ruku. (34) 

 Kdo je proti? (Nikdo.) 

 Kdo se zdržel hlasování? (Nikdo.) D ěkuji. 

 

 Návrh byl p řijat. 

 

 D říve než nechám hlasovat o celém Jednacím řádu s t ěmito 

dvěma úpravami, ptám se pana Ing. Šnajdra, jestli je t o takto 

v po řádku. (Ano.) D ěkuji. 

 

 Tím jsme vy čerpali část diskuse, ve které vystupovali 

zastupitelé, a nyní se podle Jednacího řádu do diskuse k tomuto 

bodu programu p řihlásil ob čan Prahy 10 pan ******, kterého 

prosím, aby se ujal slova. 

 

 

 Pan ****** : Dobrý den, pane starosto, páni radní, paní 

zastupitelky, páni zastupitelé, nebudu nic navrhova t, pouze vás 

seznámím se stanoviskem. Neznal jsem podklady a tud íž je má 

připomínka obecná. 

 

 Dovolil bych si vám p ředložit k úvaze, aby informace o 

termínu jednání zastupitelstva, p řípadn ě i program byly 

zve řej ňovány v Novinách Prahy 10 t řeba t ři týdny p ředem jako 

povinnost informovat ve řejnost. 

 



P10-003461/2011 

 
Zveřejn ěna je upravená verze stenozáznamu z d ůvodu dodržení 
přiměřenosti rozsahu zve řej ňovaných osobních údaj ů podle zákona 
č. 101/2000 Sb., o ochran ě osobních údaj ů.  
 

20 

 Nap říklad na 17. prosince bylo svoláno toto zastupitels tvo. 

Byla to doba váno ční, takže řada lidí byla ješt ě v úplné 

nev ědomosti o tomto zasedání. To m ůže být tudíž konkrétní d ůvod, 

pro č bych si jako ob čan p řál, aby se toto mohlo splnit.  

 

 D ěkuji za pozornost! 

 

 

 Místostarosta Novák: Děkuji. Další ob čankou p řihlášenou do 

diskuse je paní ******. Prosím, aby se ujala slova.  

 

 

 Paní ****** : Dobrý den! D ěkuji. 

 

 P řeji vám hezký nový rok a jsem moc ráda, že jsem moh la 

změnit sv ůj diskusní p řísp ěvek, který byl p řipraven trochu jinak 

ve sv ětle toho, jaké byly p ůvodní návrhy Jednacího řádu. 

 

 Velmi oce ňuji, že prob ěhlo jednání v tomto smyslu a že došlo 

k velmi rozumnému kompromisu. Chci pod ěkovat všem, kte ří se na 

tom ú častnili, a vícemén ě není co dodat. Řekla jsem si však, že 

jenom neškodíme, ale že vás i pochválíme, když dob ře pracujete. 

Děkuji.  

 

 

 Místostarosta Novák: Děkuji paní ******. Je vynikající, když 

dojde k souzvuku zastupitelstva s ob čany. Takto bychom m ěli 

jednat a řídit Ú řad dál. 

 

 O slovo se ješt ě p řihlásil pan starosta. 

 

 



P10-003461/2011 

 
Zveřejn ěna je upravená verze stenozáznamu z d ůvodu dodržení 
přiměřenosti rozsahu zve řej ňovaných osobních údaj ů podle zákona 
č. 101/2000 Sb., o ochran ě osobních údaj ů.  
 

21 

 Starosta Ing. Richter: Jenom v krátkosti chci zareagovat na 

vystoupení našich ob čanů. 

 

 D ěkuji paní ****** za pochvalu stejn ě jako pan první 

místostarosta a t ěším se na tiskovou zprávu, která bude otišt ěna 

ve všech médiích, jak to d ěláme dob ře. (Oživení.) To byla 

samozřejm ě nadsázka. 

 

 K vystoupení pana ****** bych řekl, že je to trochu 

složit ější. 

 

 T ři týdny p ředem dávat program zastupitelstva je skute čně 

komplikované, protože m ůže docházet k významným úpravám, jelikož 

ze zákona musíme zve řej ňovat program zasedání zastupitelstva 

týden p ředem. V ětšinou však ješt ě 14 dní p řed datem konání 

zastupitelstva zasedá rada m ěstské části, kde m ůže dojít 

k za řazení bod ů, které je nutno na zasedání zastupitelstva 

neprodlen ě projednat. Je to tudíž komplikovan ější.  

 

 Ur čit ě budeme v rad ě a v jednotlivých klubech diskutovat o 

tom, jakým zp ůsobem budou materiály uve řej ňovány. Jsem 

přesv ědčen, že asi nebude problém, aby nap říklad na internetu 

byl program jednání zastupitelstva, jakmile je schv álen radou, 

prakticky okamžit ě zve řejn ěn a dostal se na sv ětlo sv ěta. 

 

 Pokud jde o „noviny“, trochu narážíme na jejich re dak ční 

termíny. Sladit tyto termíny s termíny zastupitelst va n ěkdy 

nemusí být zrovna jednoduché. 

 

 P řipomínám, že program zastupitelstva je uve řej ňován na 

Úřední desce m ěstské části Praha 10 i na internetu, je 

samozřejm ě uve řej ňován i v Novinách Prahy 10 ve chvíli, kdy 

stíháme uzáv ěrky. Má to prioritu. 
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 Krom ě toho ke svolání zastupitelstva vždy dochází 

s významným p ředstihem, takže ur čit ě v Novinách Prahy 10 se 

předem objeví, kdy je zastupitelstvo svoláno. 

 

 Hovo řil jsem jenom o programu, ale budeme se snažit vyho vět 

vaší p řipomínce a materiály do zastupitelstva dávat co 

nejrychleji ob čanům a zastupitel ům Prahy 10 na v ědomí. 

 

 D ěkuji a p ředávám slovo panu prvnímu místostarostovi, aby 

dokon čil projednávání tohoto bodu a Jednací řád se schválenými 

změnami jako celek nechal odsouhlasit.  

 

 

 Pan místostarosta Novák: Děkuji. Ješt ě bych se zeptal pana 

******, zda je spokojen s touto odpov ědí. (Ano.) 

 

 Tím jsme vy čerpali všechny p řihlášky do rozpravy k Jednacímu 

řádu, takže rozpravu uzavírám a prosím p ředsedu návrhového 

výboru, aby p řednesl návrh usnesení.  

 

 

 Pan Hošek: Návrh usnesení k bodu číslo 2: 

 

 „Zastupitelstvo m ěstské části Praha 10 

 

I.  schvaluje 

 

a)  Jednací řád zastupitelstva m ěstské části Praha 10 ve 

znění dle p řílohy číslo 1 p ředloženého materiálu a 

přijatých pozm ěňovacích návrh ů; 

b)  Jednací řád výbor ů zastupitelstva m ěstské části Praha 

10 ve zn ění dle p řílohy číslo 2 p ředloženého návrhu; 
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II.  ukládá “ - z ůstává beze zm ěny. 

 

 

Místostarosta Novák: Děkuji. O p ředloženém návrhu usnesení 

dávám hlasovat.  

 

 Kdo s tímto návrhem souhlasí, a ť zvedne ruku. (34) 

 Kdo je proti? (Nikdo.) 

 Kdo se zdržel hlasování? (Nikdo.) D ěkuji.  

 

 Konstatuji, že návrh Jednacího řádu zastupitelstva m ěstské 

části Praha 10 byl p řijat jednomysln ě. 

 

 P ředávám řízení sch ůze panu starostovi.  

 

 

 Starosta Ing. Milan Richter (dále jen p ředsedající): Pane 

první místostarosto, d ěkuji. 

 

 

 P řistoupíme k projednávání dalšího bodu schváleného 

programu, kterým je bod po řadové číslo  

 

3. 

 

Návrh na volbu člen ů výbor ů a tajemník ů výbor ů zastupitelstva 

městské části Praha 10. 

 

 

 Všechny politické kluby zastoupení na radnici odes laly své 

personální návrhy na odd ělení rady a zastupitelstva. Tyto 

personální návrhy byly shromážd ěny, jednotliví p ředsedové t ěchto 
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výbor ů si je vyzvedli a p řipravili návrh na jejich personální 

obsazení. 

 

 Byl bych rád, abyste v ěnovali pozornost následujícímu 

postupu.  

 

Dovolím si zm ěnit pr ůběh projednávání tohoto bodu, protože 

tento materiál byl p ůvodn ě koncipován jinak, tak, abychom zvláš ť 

hlasovali o po čtech člen ů jednotlivých výbor ů a zvláš ť o 

konkrétních členech a personálním obsazení t ěchto výbor ů a na 

záv ěr o tajemnících. 

 

 Myslím si, že bude lepší, když budeme hlasovat o k aždém 

výboru zvláš ť, aby to bylo jasné, ucelené. Budeme nap říklad 

jednat o výboru pro regeneraci památkové zóny a doh led nad 

investi čními akcemi p ři revitalizaci zelených ploch na území 

Městské části Praha 10 a budeme hlasovat o po čtu člen ů, následn ě 

o personálním obsazení a o tajemníkovi, čímž uzav řeme 

projednávání jednoho výboru a p řejdeme k dalšímu. 

 

 Dovolím si takto zm ěnit pr ůběh projednávání tohoto bodu, 

protože si myslím, že to bude p řehledn ější pro všechny. 

 

 O slovo se hlásí kolega Ing. Vinš. 

 

 

 Pan Vinš: Dobrý den, dámy a pánové! Navrhuji, aby volba 

personálního obsazení všech výbor ů byla ve řejná. 

 

 

 Předsedající: Děkuji. O tomto návrhu budeme samoz řejm ě 

hlasovat a pokud tento návrh bude schválen, bude se  o 
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následujících personáliích, jednotlivých jménech hl asovat 

veřejn ě. 

 

 Pokud tento návrh schválen nebude, bude následovat  tajná 

volba. 

 

 Kdo s p ředloženým návrhem, aby personální volba prob ěhla 

veřejn ě, souhlasí, a ť zvedne ruku. (34) 

 Kdo je proti? (Nikdo.) 

 Kdo se zdržel hlasování? (Nikdo.) D ěkuji. 

 

 Konstatuji, že tato personální volba prob ěhne ve řejn ě a 

v tuto chvíli, jak jsem již avizoval, p řistupujeme k jednotlivým 

výbor ům. 

 

 

 První výborem bude výbor pro regeneraci památkové zóny a 

dohled nad investi čními akcemi p ři revitalizaci zelených ploch 

na území m ěstské části Praha 10 . 

 

 Ptám se p ředsedkyn ě paní Mgr. Cabrnochové, zda navrhne po čet 

člen ů tohoto výboru. 

 

 

 Paní Cabrnochová: Ano, d ěkuji, navrhnu. Vzhledem k tomu, že 

tento výbor je spíše technický a bude plnit funkci dozorovací, 

cht ěla bych, aby v tomto výboru byli zastoupeni zástupc i všech 

klub ů, které jsou v zastupitelstvu m ěstské části. Navrhuji 

tudíž, aby tento výbor m ěl p ět člen ů. 

 

 

 Předsedající: Děkuji. Má n ěkdo n ějaký jiný návrh? (Nikdo.) 
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 Prosím proto o hlasování. Kdo souhlasí s tím, aby výbor pro 

regeneraci památkové zóny m ěl p ět člen ů, a ť zvedne ruku. (34) 

 Kdo je proti? (Nikdo.) 

 Kdo se zdržel hlasování? (Nikdo.) D ěkuji. 

 

 Nyní žádám paní p ředsedkyni o p ředložení návrhu jmen, jak ho 

paní p ředsedkyn ě sestavila. 

 

 

 Paní Cabrnochová: Na základ ě návrh ů jednotlivých politických 

klub ů navrhuji toto obsazení: 

 

 - pan Mgr. Jan Sandner,  

 - paní Ing. Jana Čunátová, 

 - pan Ing. Martin Hejl a 

 - paní Ji řina Vondráková. 

 

 

 Předsedající: Děkuji. Jsou n ějaké další personální návrhy? 

(Nebyly.) 

 

 Můžeme proto p řistoupit k ve řejnému hlasování po jménech. 

V p řípad ě, že nejsou další personální návrhy, myslím že bych om 

mohli hlasovat an bloc, ale to by si tento návrh mu selo 

zastupitelstvo osvojit. 

 

 (Hlasy z pléna, aby se hlasovalo an bloc a tento n ávrh si 

osvojil pan Zoufalík.) 

 

 Pan Zoufalík si osvojil návrh na hlasování an bloc  v rámci 

tohoto výboru. D ěkuji.  
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 Kdo je pro návrh, abychom hlasovali o t ěchto p ěti navržených 

kandidátech na členy výboru an bloc, a ť zvedne ruku. (33) 

 Kdo je proti? (1) 

 Kdo se zdržel hlasování? (Nikdo.) D ěkuji. 

 

 Konstatuji, že o navržených jménech m ůžeme hlasovat an bloc. 

Jsou to: 

 

 - pan Mgr. Sandner, 

 - paní Ing. Čunátová, 

 - pan Ing. Hejl a 

 - paní Vondráková. 

 

 Kdo s tímto návrhem souhlasí, a ť zvedne ruku. (35) 

 Kdo je proti? (Nikdo.) 

 Kdo se zdržel hlasování? (Nikdo.) D ěkuji. 

 

 Konstatuji, že jsme zvolili členy výboru pro regeneraci 

památkové zóny a dohled nad investi čními akcemi p ři revitalizaci 

zelených ploch na území m ěstské části Praha 10. 

 

 Konstatuji, že je nás p řítomno 35. 

 

 Do funkce tajemníka výboru pro regeneraci památkov é zóny a 

dohled nad investi čními akcemi p ři revitalizaci zelených ploch 

na území m ěstské části Praha 10 je navržen pan Daniel Bernard. 

 

 Tento návrh je projednán s paní p ředsedkyní, která ho 

akceptuje. Tajemník je navrhován z řady zam ěstnanc ů Ú řadu. Je to 

ryze formální funkce, která je spojena s p řenosem informací do 

vnit řní organiza ční struktury Ú řadu. 
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 Má n ěkdo n ějaký jiný návrh? (Nikdo.) Do funkce tajemníka 

budeme volit pana Daniela Bernarda. O tomto návrhu dávám 

hlasovat. 

 

 Kdo s tímto návrhem souhlasí, a ť zvedne ruku. (33) 

 Kdo je proti? (Nikdo.) 

 Kdo se zdržel hlasování? (3) 

 

 Vzhledem k tomu, že je nás p řítomno 35, došlo ke zmate čnému 

hlasování, takže si dovolím požádat o opakované hla sování. Dávám 

proto znovu hlasovat. 

 

 Kdo souhlasí s p ředloženým návrhem, a ť zvedne ruku. (32) 

 Kdo je proti? (Nikdo.) 

 Kdo se zdržel hlasování? (3) D ěkuji. 

 

 Tím jsme projednali ustavení výboru pro regeneraci  památkové 

zóny a tento výbor m ůže za čít neprodlen ě fungovat. 

 

 S technickou p řipomínkou se hlásí pan první místostarosta. 

 

 

 Pan místostarosta Novák: Připomínám, že navrhovaní tajemníci 

jsou zde p řítomni. Abychom zabránili p řípadnému dalšímu 

zmate čnému hlasování a aby navrhovaní mohli p řípadn ě získat 

všechny hlasy zastupitel ů, prosím aby se p řed vlastní volbou 

představili povstáním, aby všichni vid ěli, že tady jsou a jak 

vypadají. D ěkuji. 

 

 

 Předsedající: Děkuji. Pane místostarosta, omlouvám se, má se 

pan Bernard p ředstavit? (Ano.)  
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(Pan Bernard se p ředstavuje.) D ěkuji.  

 

 

 Nyní p řistoupíme k ustavení výboru pro řešení sportu a 

sportovních ploch . 

 

 Žádám pana p ředsedu tohoto výboru Vozobuleho, aby p řednesl 

návrh na po čet člen ů tohoto výboru.  

 

 

 Pan Vozobule: Děkuji za slovo, pane starosto. Navrhuji, aby 

tento výbor byl sedmi členný. 

 

 

 Předsedající: Děkuji. Jsou n ějaké jiné návrhy? (Nebyly.) O 

návrhu budeme proto hlasovat. 

 

 Kdo s p ředloženým návrhem, aby výbor pro řešení sportu a 

sportovních ploch byl sedmi členný, souhlasí, a ť zvedne ruku. 

(34). 

 Kdo je proti? (1) 

 Kdo se zdržel hlasování? (Nikdo.) D ěkuji. 

 

 S technickou poznámkou se hlásí paní radní dr. Jir ásková. 

 

 

 Paní Jirásková: Dobré odpoledne! M ěla bych prosbu na pana 

předsedu Vozobuleho i na další p ředsedy výbor ů, jestli by mohli 

uvést také p říslušnost ke klubu. D ěkuji. 

 

 

 Předsedající: Děkuji. Pane kolego, prosím, p ředneste návrh. 
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 Pan Vozobule:  

 

 - za stranu TOP 09 je navržen pan Ing. Viktor Lojí k, 

- za stranu Desítka pro domácí pan Ing. Michal Neub auer a 

paní dr. Martina Suchá, 

 - za KS ČM pan dr. Karel Hošek, 

 - za ODS pan Ing. Martin Hejl a 

 - za ČSSD paní dr. Radmila Kleslová. 

 

 

 Předsedající: Děkuji. Jsou n ějaké další návrhy? O slovo se 

hlásí pan p ředseda Ing. Narovec. 

 

 

 Pan Narovec: Za TOP 09 navrhuji nahradit pana Ing. Lojíka 

mou osobou. 

 

 

 Předsedající: Myslím, že po projednání s panem p ředsedou, 

který souhlasn ě p řikyvuje, bude tento návrh akceptován. 

 

 Jsou n ějaké další personální návrhy? (Nebyly.) 

 

 P řed hlasováním bych p řečetl ješt ě jednou navržená jména. 

Jsou to: 

 

 - pan Ing. Narovec, 

 - pan Ing. Neubauer, 

 - paní dr. Suchá, 

 - pan dr. Hošek. 

 - pan Ing. Hejl a 

 - paní dr. Kleslová. 
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 Budeme op ět hlasovat po jménech. (Šum.) Myslím totiž, že 

jsme neodsouhlasili an bloc hlasování u všech výbor ů, ale po 

jménech hlasovat nebudeme, aby to bylo jednotné. (P an Uhlí ř 

nesouhlasí.) 

 

 Máte privilegium říci, jaký postup si p řejete. 

 

 

 Pan Uhlí ř: Navrhuji hlasovat po jménech. (Nesouhlasný šum.) 

 

 

 Předsedající: Děkuji, diskuse je uzav řena, budeme hlasovat 

po jménech. 

 

 Kdo souhlasí s návrhem na pana Ing. Narovce, a ť zvedne ruku. 

(35) 

 Kdo je proti? (Nikdo.) 

 Kdo se zdržel hlasování? (Nikdo.) D ěkuji. 

 

 Gratuluji panu Ing. Narovcovi ke zvolení do tohoto  výboru.  

 

 Kdo souhlasí s návrhem na pana Ing. Neubauera, a ť zvedne 

ruku. (34) 

 Kdo je proti? (Nikdo.) 

 Kdo se zdržel hlasování? (Nikdo.) D ěkuji. 

 

 Konstatuji, že pan Ing. Neubauer byl zvolen členem tohoto 

výboru. 

 

 Kdo souhlasí s návrhem na paní dr. Suchou, a ť zvedne ruku. 

(35) 

 Kdo je proti? (Nikdo.) 

 Kdo se zdržel hlasování? (Nikdo.) D ěkuji.  
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 Konstatuji, že paní dr. Suchá byla zvolena členkou tohoto 

výboru. 

 

 Kdo souhlasí s návrhem na pana dr. Hoška, a ť zvedne ruku. 

(26) 

 Kdo je proti? (Nikdo.) 

 Kdo se zdržel hlasování? (9) D ěkuji. 

 

 Konstatuji, že pan dr. Hošek byl zvolen členem tohoto 

výboru. 

 

 Kdo souhlasí s panem Ing. Martinem Hejlem, a ť zvedne ruku. 

(35) 

 Kdo je proti? (Nikdo.) 

 Kdo se zdržel hlasování? (Nikdo.) D ěkuji. 

 

 Konstatuji, že pan Ing. Hejl byl zvolen členem tohoto 

výboru.  

 

 Jako poslední je navrhována paní dr. Kleslová. 

 

 Kdo souhlasí s paní dr. Kleslovou, a ť zvedne ruku. (35) 

 Kdo je proti? (Nikdo.) 

 Kdo se zdržel hlasování? (Nikdo.) D ěkuji. 

 

 Konstatuji, že také paní dr. Kleslová byla zvolena  členkou 

tohoto výboru.  

 

 Tím byl tento výbor kompletn ě ustaven. D ěkuji.  
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 Ješt ě je nutno zvolit tajemníka tohoto výboru. Myslím, ž e po 

konzultaci s panem p ředsedou Vozobulem je jako tajemnice 

navrhována paní Pavla Čejková. (P ředstavuje se.) 

 

 P řejete si říci n ěco zastupitelstvu? (Ne.) Paní Čejková je 

samozřejm ě zam ěstnankyní Ú řadu m ěstské části Praha 10. 

 

 Jsou n ějaké jiné návrhy? (Nebyly.) Budeme proto hlasovat o  

tomto návrhu. 

 

 Kdo s tímto návrhem na tajemnici výboru souhlasí, ať zvedne 

ruku. (35) 

 Kdo je proti? (Nikdo.) 

 Kdo se zdržel hlasování? (Nikdo.) D ěkuji. 

 

 Tím byl kompletn ě ustaven výbor pro řešení sportu a 

sportovních ploch. 

 

 

 Pokra čujeme dále výborem pro životní prost ředí . 

 

 Žádám pana Ing. Hejla, p ředsedu tohoto výboru, aby navrhl 

počet člen ů. 

 

 

 Pan Hejl: Děkuji za slovo, pane starosto. Vzhledem 

k o čekávanému rozsahu práce navrhuji po čet 9 člen ů tohoto 

výboru. 

 

 

 Předsedající: Děkuji. Jsou n ějaké jiné návrhy? (Nebyly.)  
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 Nevím, jestli navrhovaný po čet člen ů je kv ůli tomu, aby TOP 

09 měla reprezentativní zastoupení podle výsledk ů voleb. 

(Nadsázka.) 

 

Dávám o návrhu hlasovat. 

 

 Kdo je pro, aby po čet člen ů tohoto výboru byl 9, a ť zvedne 

ruku. (28) 

 Kdo je proti? (Nikdo.) 

 Kdo se zdržel hlasování? (6) D ěkuji. 

 

 Návrh byl schválen. 

 

 Žádám dále pana p ředsedu o jmenovitý návrh na obsazení 

tohoto výboru v četn ě politické p říslušnosti. 

 

 

 Pan Hejl: Pane starosto, trochu nerozumím tomu, jestli po čet 

zastupitel ů, kte ří se zdrželi hlasování, nebyl reakcí na vaši 

poznámku o TOP 09. 

 

 Práv ě proto, aby byla zachována parita s ohledem na výsl edky 

voleb a již zmín ěný o čekávaný rozsah práce dovoluji si navrhnout 

následující nominace: 

 

- za TOP 09 pana Ing. Lojíka Viktora a pana Ing. Ne pevného 

Jind řicha, 

- za Českou stranu sociáln ě demokratickou pana Ing. Vaní čka 

Ji řího a pana Ing. Svobodu Miroslava, 

- za Ob čanskou demokratickou stranu pana Zoufalíka Bohumila  

a paní dr. Jirákovou Markétu, 

- za spojené kluby strany Zelených a Desítky pro do mácí paní 

Mgr. Cabrnochovou Ivanu, 
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- za Komunistickou stranu Čech a Moravy pana dr. Hoška 

Karla. 

 

 Dále si dovoluji potvrdit, že po konzultaci s pane m 

tajemníkem Ú řadu je za tajemníka tohoto výboru navržen pan Ing. 

Kaštovský. 

 

 

 Předsedající: Děkuji vám. Má n ěkdo n ějaký další návrh? 

(Nikdo.) 

 

 Budeme proto hlasovat po jménech tak, jak navrhova l kolega 

Uhlí ř. 

 

 Jako první je navržen pan Ing. Viktor Lojík. 

 

 Kdo s tímto návrhem souhlasí, a ť zvedne ruku. (35) 

 Kdo je proti? (Nikdo.) 

 Kdo se zdržel hlasování? (Nikdo.) D ěkuji. 

 

 Dále je navrhována paní Ing. Ivana Cabrnochová. 

 

 Kdo s tímto návrhem souhlasí, a ť zvedne ruku. (35) 

 Kdo je proti? (Nikdo.) 

 Kdo se zdržel hlasování? (Nikdo.) D ěkuji. 

 

 Dále je navrhován pan dr. Karel Hošek. 

 

 Kdo s tímto návrhem souhlasí, a ť zvedne ruku. (24) 

 Kdo je proti? (Nikdo.) 

 Kdo se zdržel hlasování? (11) D ěkuji. 

 

 Dále je navrhován pan Ing. Miroslava Svoboda.  



P10-003461/2011 

 
Zveřejn ěna je upravená verze stenozáznamu z d ůvodu dodržení 
přiměřenosti rozsahu zve řej ňovaných osobních údaj ů podle zákona 
č. 101/2000 Sb., o ochran ě osobních údaj ů.  
 

36 

 

Pane inženýre, též se hlaste, jestli chcete vykonáv at tuto 

práci. Musíte hlasovat sám pro sebe. (Nadsázka, oži vení.) 

 

 Kdo s tímto návrhem souhlasí, a ť zvedne ruku. (34) 

 Kdo je proti? (Nikdo.) 

 Kdo se zdržel hlasování? (2) 

 

 (Pochybnosti, zda pan Ing. Svoboda nehlasoval dvak rát.) 

 

 Pane Ing. Svobodo, m ůžete nám vysv ětlit, jak jste hlasoval? 

Pro nebo jste se zdržel hlasování? (Oživení.) 

 

 

 Pan Svoboda: Pane starosto, vážené kolegyn ě a kolegové, 

omlouvám se vám, ale pan starosta m ě vyprovokoval, takže jsem 

musel reagovat. A reagoval jsem i v pr ůběhu hlasování, na což 

mám samozřejm ě právo. Bohužel nemáme technické za řízení a je 

vid ět, že naše kolegyn ě nezareagovaly na zm ěnu mého postoje. 

 

 Mé kone čné stanovisko bylo takové, že jsem se hlasování 

zdržel. 

 

 

 Předsedající: Myslím, že volbu opakovat nemusíme, takže 

zaznamenáme, že PRO bylo o jednoho mén ě. Byl to pan Ing. 

Svoboda, 1 hlas dáme navíc u „zdržel se hlasování“ a požádám 

pana inženýra, aby nem ěnil názory b ěhem n ěkolika sekund, abychom 

byli schopni správn ě spo čítat hlasy p ři hlasování. (Oživení.) 

Děkuji.  

 

 Dále je do tohoto výboru navrhován pan Ing. Jind řich 

Nepevný. 
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 Kdo s tímto návrhem souhlasí, a ť zvedne ruku. (35) 

 Kdo je proti? (Nikdo.) 

 Kdo se zdržel hlasování. (1) D ěkuji.  

 

 Žádám odd ělení rady a zastupitelstva, aby se více 

soust ředilo na po čítání hlas ů. Také toto hlasování je totiž 

zmate čné a doufám, že to bylo naposledy, co se to stalo. 

 

 I já jsem na vlastní o či vid ěl, že pan ing. Nepevný pro sebe 

nehlasoval. Opakujeme proto volbu. 

 

 Kdo s p ředloženým návrhem na pana Ing. Nepevného souhlasí, 

ať zvedne ruku. (34) 

 Kdo je proti? (Nikdo.) 

 Kdo se zdržel hlasování? (1) D ěkuji. 

 

 Dále je navrhován pan Ing. Ji ří Vaní ček. 

 

 Kdo s tímto návrhem souhlasí, a ť zvedne ruku. (35) 

 Kdo je proti? (Nikdo.) 

 Kdo se zdržel hlasování? (Nikdo.) D ěkuji. 

 

 Dále je navrhována paní dr. Markéta Jirásková. 

 

 Kdo s tímto návrhem souhlasí, a ť zvedne ruku. (35) 

 Kdo je proti? (Nikdo.) 

 Kdo se zdržel hlasování? (Nikdo.) D ěkuji. 

 

 Jako poslední je navrhován pan Bohumil Zoufalík. 

 

 Kdo s tímto návrhem souhlasí, a ť zvedne ruku. (34) 

 Kdo je proti? (1) 
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 Kdo se zdržel hlasování? (Nikdo.) D ěkuji. 

 

 Tím byl výbor kompletn ě ustaven. 

 

 Dále je do funkce po dohod ě a panem p ředsedou tohoto výboru 

navržen pan Ing. Roman Kaštovský. 

 

 Žádám ho, aby se p ředstavil. (D ěje se.) D ěkuji. 

 

 Nikdo se nehlásí se řádným dotazem, takže o tomto návrhu 

dávám hlasovat.  

 

 Kdo je pro, aby pan Ing. Roman Kaštovský byl tajem níkem 

výboru pro životní prost ředí, a ť zvedne ruku. (35) 

 Kdo je proti? (Nikdo.) 

 Kdo se zdržel hlasování? (Nikdo.) D ěkuji. 

 

 

 Dalším výborem je výbor finan ční . Žádám p ředsedu pana Ing. 

Svobodu, aby uvedl sv ůj návrh na po čet člen ů tohoto výboru. 

 

 

 Pan Svoboda: Děkuji za slovo, pane starosto. Vážené dámy a 

pánové, mám t ři d ůvody, pro č navrhuji, aby po čet člen ů 

finan čního výboru činil dev ět, tzn. abychom volili 8 člen ů. 

 

 První d ůvod je, aby všichni v tomto sále byli spokojeni, a 

to v četn ě TOP 09. 

 

 Druhý d ůvod je, že bylo p řijato 8 návrh ů. 

 

 T řetí d ůvod, který je nejpodstatn ější, je, že p ředpokládám, 

že budeme velmi usilovn ě pracovat, protože finan ční výbor má za 
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úkol nejen sestavit rozpo čet, ale p ředevším kontrolovat veškeré 

finan ční pohyby na této radnici, což je podle mého názoru  úkol 

v zásad ě nesplnitelný. Budeme se nicmén ě snažit p řisp ět k jeho 

maximálnímu napln ění, tzn. že t ěchto lidí i v po čtu dev ět bude 

stejn ě málo. Budu proto rád, pokud budeme takto po četným 

výborem. D ěkuji. 

 

 

 Předsedající: Také d ěkuji. Jsou n ějaké další návrhy? 

(Nebyly.) 

 

 P řimlouvám se za to, aby finan ční výbor za čal velmi 

intenzivn ě pracovat, protože máme p řed sebou rozpo čet, což není 

přece jen lehká práce a finan ční výbor bude v pr ůběhu ledna 

čekat skute čně masivní zasedání. 

 

 O p ředloženém návrhu dávám hlasovat. 

 

 Kdo je pro, aby tento výbor m ěl 9 člen ů, a ť zvedne ruku. 

(35) 

 Kdo je proti? (Nikdo.) 

 Kdo se zdržel hlasování? (Nikdo.) D ěkuji. 

 

 Prosím pana p ředsedu Ing. Svobodu, aby dále p řednesl jmenný 

návrh. 

 

 

 Pan Svoboda: Děkuji za slovo, pane starosto. 

 

 Dovolte, abych vám p ředstavil kandidáty na členství ve 

finan čním výboru. Jsou to: 

 

 - pan Ing. Šnajdr Jan za TOP 09, 
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- pan Ing. Michal Neubauer za stranu Zelených a Des ítku pro 

domácí, 

 - paní Ing. Jana Čunátová za KS ČM, 

 - pan Ing. Ivan Vinš za ODS, 

 - pan Ing. Martin Hejl za ODS, 

 - pan Ing. Antonín Weinert za ČSSD, 

 - paní Ing. Kamila Procházková za TOP 09 a 

 - paní Hana Nováková za ČSSD. 

 

 

 Vzhledem k tomu, že to v tuto chvíli byly všechny n ávrhy, 

dovolil bych si jako p ředseda tohoto výboru podat návrh, abychom 

jmenný seznam odhlasovali an bloc. D ěkuji. 

 

 

 Předsedající: Také d ěkuji. Jsou n ějaké další návrhy na 

obsazení tohoto výboru? (Nebyly.) 

 

 Byl p ředložen návrh na hlasování an bloc, o kterém dávám 

hlasovat. 

 

 Kdo s tímto návrhem souhlasí, a ť zvedne ruku. (29) 

 Kdo je proti? (5) 

 Kdo se zdržel hlasování? (1) D ěkuji. 

 

 Budeme tudíž hlasovat an bloc o p ředložených návrzích. 

Navržená jména proto p řečtu ješt ě jednou: 

 

 - pan Ing. Šnajdr, 

 - pan Ing. Neubauer, 

 - paní Ing. Čunátová, 

 - pan Ing. Vinš, 

 - pan Ing. Hejl, 
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 - pan Ing. Weinert, 

 - pan Ing. Procházková a 

 - paní Hana Nováková. 

 

 Kdo s p ředloženým návrhem souhlasí, a ť zvedne ruku. (34) 

 Kdo je proti? (Nikdo.) 

 Kdo se zdržel hlasování? (1) D ěkuji. 

 

 Do funkce tajemnice finan čního výboru je navržena paní 

Lidmila Gavláková. (P ředstavuje se.) D ěkuji. 

 

 Jsou n ějaké další návrhy na funkci tajemníka? (Nebyly.) 

Dávám proto o tomto návrhu hlasovat. 

 

 Kdo je pro, a ť zvedne ruku. (35) 

 Kdo je proti? (Nikdo.) 

 Kdo se zdržel hlasování? (Nikdo.) D ěkuji. 

 

 Konstatuji, že finan ční výbor byl kompletn ě ustaven. 

 

 

 Následuje ustavení posledního výboru, kterým je výbor 

kontrolní . 

 

 Žádám p ředsedkyni tohoto výboru paní Ing. Čunátovou, aby nám 

sdělila návrh na po čet člen ů výboru. 

 

 

 Paní Čunátová: Vážený pane starosto, vážení radní, vážení 

kolegové zastupitelé! 
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 Po zralé úvaze a d řív ějších zkušenostech s po čtem člen ů 

kontrolního výboru, aby byl skute čně funk ční a pracoval dob ře, 

předkládám návrh na sedmi členné složení tohoto výboru. 

 

 

 Předsedající: Děkuji. Má n ěkdo n ějaký jiný návrh? (Nikdo.) 

Dávám proto o tomto návrhu hlasovat. 

 

 Kdo souhlasí s tím, aby tento výbor byl sedmi členný, a ť 

zvedne ruku. (31) 

 Kdo je proti? (Nikdo.) 

 Kdo se zdržel hlasování? (4) 

 

 Omlouvám se, ale v tuto chvíli budu muset projedná vání 

tohoto bodu p řerušit vzhledem k tomu, že se do diskuse 

přihlásila ob čanka Prahy 10, takže bych si dovolil jí dát slovo, 

protože se to sluší a pat ří. 

 

 Je to paní ******. (Netrvá na okamžitém vystoupení . 

 

 P řihlásila jste se nyní, takže možná bude lepší, abys te se 

ujala slova. 

 

 

 Paní ****** : Dobrý den! Velmi d ěkuji, ale myslela jsem si, 

že dostanu slovo až na záv ěr, což by sta čilo. 

 

 Mám totiž pouze poznámku, že jako ob čanka úpln ě nechápu, 

pro č se zvláš ť hlasuje nap říklad o výboru životního prost ředí, 

když, pokud jsou mé informace správné, aniž by prob ěhla n ějaká 

velká diskuse, došlo ke slou čení odboru pro životní prost ředí, 

odboru dopravního a stavebního (námitka), takže pot om by tyto 

výbory neodrážely skute čnost? 
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 Souvisí to také s tím, co se tiskne v radni čních novinách, 

byl tady k tomu už podn ět ob čana Praha 10, aby termíny 

zastupitelstva byly zve řej ňovány na viditelných místech a 

v novinách, což vlastn ě souvisí i s diskusemi o radni čních 

odborech. D ěkuji. 

 

 

 Předsedající: Děkuji. Dovolím si v krátkosti zareagovat, než 

budeme dále pokra čovat.  

 

 P ředevším nem ůžeme slu čovat fungování odborných výbor ů 

zastupitelstva, ve kterých zasedají zastupitelé, pr otože tyto 

výbory se zabývají danými kompetencemi nebo problem atikou, 

kterou mají ve své náplni. 

 

 Vedle toho je struktura Ú řadu, protože výbor je samosprávná 

část našeho p ůsobení a fungování. Odbory Ú řadu m ěstské části 

jsou záležitostí organiza ční struktury, struktury zam ěstnanecké, 

úřednické, což je v ěc pon ěkud odlišná. 

 

 K této úprav ě odbor ů sice došlo, ale z d ůvod ů, které mohu 

popsat jako zjednodušení fungování celé struktury Ú řadu pro 

obyvatele, kte ří se budou takto lépe orientovat, a dále jako 

faktické odd ělení státní správy od samosprávy. 

 

 Jinak jednotlivé odbory budou fungovat jako odd ělení, čímž 

samozřejm ě došlo i k finan ční úspo ře v rámci rozpo čtu Ú řadu 

městské části. 

 

 Můžeme o tom dále hovo řit, ale požádám o to až v bod ě 

„Dotazy a informace člen ů zastupitelstva m ěstské části“. 
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 O slovo se ješt ě hlásí pan tajemník. 

 

 

 Pan Slavík: Děkuji, pane starosto. Hlásím se o slovo proto, 

že se m ě to také týká, protože za tyto zm ěny v podstat ě 

zodpovídám já. 

 

 Cht ěl bych opravit to, co jsem zaslechl a co pravda nen í, že 

rozhodn ě nedošlo ke spojení stavebního odboru. Ten z ůstal 

samostatný, protože tak nám to ukládá i zákon. D ěkuji. 

 

 

 Předsedající: Děkuji. Ješt ě bych doplnil poznámku o zasedání 

zastupitelstva. 

 

 Ve chvíli, kdy bude minimáln ě pro první pololetí znám p řesný 

harmonogram zasedání zastupitelstva, bude to komple tn ě 

uve řejn ěno v novinách, a to až do června tohoto roku. V tuto 

chvíli ale nejsem schopen zatím říci p řesný termín zasedání 

únorového zastupitelstva, protože to bude rozpo čtové 

zastupitelstvo a jsme vázáni na projednávání zastup itelstva 

hlavního m ěsta Prahy. 

 

 Ve chvíli, kdy bude odsouhlasen rozpo čet hlavním m ěstem 

Prahou, okamžit ě svolám zastupitelstvo s jasným časovým 

předstihem, ale fakticky to budeme v ědět až v únoru. 

 

 Nyní žádám paní p ředsedkyni kontrolního výboru, aby 

přednesla jmenný návrh v četn ě politické p říslušnosti 

jednotlivých nominant ů. D ěkuji. 
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 Paní Čunátová: S dovolením tak, jak bylo řečeno na 

ustavujícím plenárním zasedání, kontrolní výbor by měl pat řit 

opozici, a proto i tento kontrolní výbor byl takto navržen a 

sestaven. Bude samoz řejm ě záležet na tom, jestli to tak také vy 

odsouhlasíte. 

 

- Za TOP 09 byl jmenován Ing. Jan Šnajdr, Mgr. Pavl ína 

Hájková, 

- za KS ČM dr. Karel Hošek, 

- za stranu Zelených a Desítku pro domácí Ing. Zden ěk Vávra, 

- za ODS Ing. Ivan Vinš a 

- za ČSSD Ing. Miroslav Svoboda. 

 

 

 Předsedající: Děkuji. Pokud by tento výbor byl takto 

navržen, potom má opozice v tomto výboru jasnou v ětšinu svých 

hlas ů. 

 

 Ptám se však, jestli má n ěkdo n ějaký další návrh. O slovo se 

hlásí pan Ing. Narovec. 

 

 

 Pan Narovec (mimo mikrofon) : Chci se zeptat, kdo je na této 

radnici navrhován za opozici? 

 

 

 Předsedající: Myslím, že je to úpln ě jasné, ale mohu vám to 

zopakovat. Je to KS ČM a TOP 09. 

 

 

 Paní Čunátová: Promi ňte, pane starosto, ale bylo to jasné už 

při ustavujícím plenárním zasedání a z výsledk ů voleb. 
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 Předsedající: Děkuji. Jsou n ějaké jiné návrhy?  

 

 

 Pan Narovec (mimo mikrofon): V tom p řípad ě za TOP 09 bychom 

rádi do kontrolního výboru navrhli ješt ě pana Bc. Radka Lojdu. 

 

 

 Předsedající: Ano, d ěkuji. V tuto chvíli budeme muset 

hlasovat po jménech. D ěkuji vám, paní p ředsedkyn ě. 

 

 Volba bude kon čit ve chvíli, kdy bude napln ěn po čet člen ů 

tohoto výboru. 

 

 První, o kom se bude hlasovat, je pan Ing. Šnajdr.  

 

 Kdo s tímto návrhem souhlasí, a ť zvedne ruku. (35) 

 Kdo je proti? (Nikdo.) 

 Kdo se zdržel hlasování? (Nikdo.)D ěkuji. 

 

 Dále je navrhována paní Mgr. Hájková. 

 

 Kdo s tímto návrhem souhlasí, a ť zvedne ruku. (35) 

 Kdo je proti? (Nikdo.) 

 Kdo se zdržel hlasování? (Nikdo.) D ěkuji. 

 

 Dalším navrhovaným je pan dr. Hošek. 

 

 Kdo s tímto návrhem souhlasí, a ť zvedne ruku. (22) 

 Kdo je proti? (5) 

 Kdo se zdržel hlasování? (7) D ěkuji. 

 

 Dále je navrhován pan Ing. Zden ěk Vávra. 
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 Kdo s tímto návrhem souhlasí, a ť zvedne ruku. (35) 

 Kdo je proti? (Nikdo.) 

 Kdo se zdržel hlasování? (Nikdo.) D ěkuji.  

 

 Dále je navrhován pan Ing. Ivan Vinš. 

 

 Kdo s tímto návrhem souhlasí, a ť zvedne ruku. (34) 

 Kdo je proti? (Nikdo.) 

 Kdo se zdržel hlasování? D ěkuji. 

 

 Jako poslední je navrhován pan Ing. Miroslav Svobo da. 

 

 Kdo s tímto návrhem souhlasí, a ť zvedne ruku. (33) 

 Kdo je proti? (1) 

 Kdo se zdržel hlasování? (1) D ěkuji. 

 

 Konstatuji, že tím jsme ustavili kontrolní výbor a  tudíž 

volba podle volebního řádu kon čí. 

 

 Dále je do funkce tajemnice kontrolního výboru nav ržena paní 

Věra Kašíková. (P ředstavuje se.) D ěkuji. 

 

 Má n ěkdo n ějaký jiný návrh na obsazení funkce tajemníka 

kontrolního výboru? (Nikdo.) Dávám proto o návrhu h lasovat. 

 

 Kdo s tímto návrhem souhlasí, a ť zvedne ruku. (34) 

 Kdo je proti? (Nikdo.) 

 Kdo se zdržel hlasování? (Nikdo.) D ěkuji. 

 

 Konstatuji, že všechny výbory v četn ě tajemník ů jsou 

nominovány. 
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 Ptám se pana Mgr. Sta ňka, jestli je nutné p řečíst formáln ě 

znění návrhu usnesení k t ěmto výbor ům. (Ano.) Sám si myslím, že 

by bylo z řejm ě dob ře zopakovat konkrétní jména a p řečíst to, co 

jsme v tuto chvíli odhlasovali. 

 

 Prosím proto mluv čího návrhového výboru o p řednesení textu 

návrhu usnesení.  

 

 

 Pan Hošek: Návrh usnesení k tomuto bodu programu. 

 

 „Zastupitelstvo m ěstské části Praha 10 

 

I.  stanovuje  

 

počet člen ů výboru pro regeneraci památkové zóny a dohled 

nad investi čními akcemi p ři revitalizaci zelených ploch 

na území m ěstské části Praha 10 zastupitelstva m ěstské 

části Praha 10 na p ět; 

 

II.  volí 

 

a)  do funkce člena výboru pro regeneraci památkové zóny a 

dohled nad investi čními akcemi p ři revitalizaci 

zelených ploch na území m ěstské části Praha 10 

zastupitelstva m ěstské části Praha 10 

 

- Mgr. Jana Sandnera, 

- Ing. Janu Čunátovou, 

- Ing. Martina Hejla a 

- Ji řinu Vondrákovou; 
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b)  do funkce tajemníka výboru pro regeneraci památkové  

zóny a dohled nad investi čními akcemi p ři revitalizaci 

zelených ploch na území m ěstské části Praha 10 

zastupitelstva m ěstské části Praha 10 pana Daniela 

Bernarda; 

 

III.  stanovuje 

 

počet člen ů výboru pro řešení sportu a sportovních ploch 

zastupitelstva m ěstské části Praha 10 na sedm; 

 

IV.  volí 

 

a)  do funkce člena výboru pro řešení sportu a sportovních 

ploch zastupitelstva m ěstské části Praha 10  

 

- Ing. Michala Narovce, 

- Ing. Michala Neubauera, 

- MUDr. Martinu Suchou, 

- RSDr. Karla Hoška, 

- Ing. Martina Hejla a 

- JUDr. Radmilu Kleslovou; 

 

b)  do funkce tajemníka výboru pro řešení sportu a 

sportovních ploch zastupitelstva m ěstské části Praha 

10 paní Pavlu Čejkovou; 

 

V.  stanovuje 

 

počet člen ů výboru pro životní prost ředí zastupitelstva 

městské části Praha 10 na dev ět; 

 

VI.  volí 
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a)  do funkce člena výboru pro životní prost ředí 

zastupitelstva m ěstské části Praha 10 

 

- Ing.Viktora Lojíka, 

- Ing. Jind řicha Nepevného, 

- Ing. Ji řího Vaní čka, 

- Ing. Miroslava Svobodu, 

- Bohumila Zoufalíka,  

- Mudr. Markétu Jiráskovou, 

- Mgr. Ivanu Cabrnochovou a  

- RSDr. Karla Hoška; 

 

b)  do funkce tajemníka výboru pro životní prost ředí 

zastupitelstva m ěstské části Praha 10 Ing. Romana 

Kaštovského; 

 

VII.  stanovuje 

 

počet člen ů finan čního výboru zastupitelstva m ěstské 

části Praha 10 na dev ět; 

 

VIII.  volí 

 

a)  do funkce člena finan čního výboru zastupitelstva 

městské části Praha 10 

 

- Ing. Jana Šnajdra, 

- Ing. Michala Neubauera, 

- Ing. Janu Čunátovou, 

- Ing. Ivana Vinše, 

- Ing. Martina Hejla, 

- Ing. Antonína Weinerta, CSc., 
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- Ing. Kamilu Procházkovou a 

- Hanu Novákovou; 

 

b)  do funkce tajemníka finan čního výboru zastupitelstva 

městské části Praha 10 paní Lidmilu Havlíkovou; 

 

IX.  stanovuje 

 

počet člen ů kontrolního výboru zastupitelstva m ěstské 

části Praha 10 na sedm; 

 

X.  volí 

 

a)  do funkce člena kontrolního výboru zastupitelstva 

městské části Praha 10 

 

- Ing. Jana Šnajdra, 

- Mgr. Pavlínu Hájkovou, 

- RSDr. Karla Hoška, 

- Ing. Zde ňka Vávru, 

- Ing. Ivana Vinše a  

- Ing. Miroslava Svobodu; 

 

b)  do funkce tajemníka kontrolního výboru zastupitelst va 

městské části Praha 10 paní V ěru Kašíkovou.“ 

 

Tolik k návrhu usnesení na základ ě prob ěhlého hlasování a na 

základ ě toho, jak je uvedeno v dikci návrhu tohoto usnesen í. 

 

 

 Předsedající: Děkuji. O tomto návrhu hlasovat nebudeme, 

protože vše již odhlasováno bylo a jenom jsme formá ln ě pro zápis 

doplnili postup hlasování od za čátku až do konce. 
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 P řistoupíme k dalšímu bodu schváleného programu, kter ým je 

bod po řadové číslo  

 

4. 

 

Dotazy a informace člen ů zastupitelstva m ěstské části Praha 10. 

 

 

 Ve svých deskách máte „podání“, které p řišlo zastupitel ům, 

ale i radním. Týká se žádosti o za řazení provozovny do seznamu 

povolených míst pro provoz výherních automat ů. 

 

 Touto záležitostí se zabývá hlavní m ěsto Praha. Pro 

informaci nových zastupitel ů městská část dává návrh na vy řazení 

provozoven, ve kterých jsou herny. Seznam p ředáváme na 

magistrát, který následn ě na zasedání zastupitelstva schvaluje 

an bloc všechny provozovny na jednotlivých m ěstských částech. 

 

 Tato provozovna byla vy řazena ze seznamu míst. Myslím si, že 

heren v Praze 10 je už skute čně dost. Říkám to s plnou 

zodpov ědností i ve chvíli, kdy rozpo čet m ěstské části získává 

finan ční prost ředky z každého automatu, který je umíst ěn 

v provozovn ě na území Prahy 10. P řesto se domnívám, že 

provozovny tohoto typu vedou pouze ke zvyšování kri minality 

v Praze 10, takže si myslím, že to není dobré. 

 

 Tato žádost se objevila již podruhé, poprvé byla t aké 

odmítnuta. Ptám se na návrh, jestli je zapot řebí s tím n ěco 

dělat nebo ji vy řídit ve stejném duchu, tzn. zamítnout. 

 

 O slovo se hlásí pan Ing. Šnajdr. 
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 Pan Šnajdr: Dobrý den, pane starosto, vážená rado, vážení 

kolegové, vážené kolegyn ě! 

 

 Souhlasím s panem starostou, že heren na Praze 10 je mnoho a 

že by se jejich po čet m ěl snižovat. Rád bych ale znal kritérium, 

na základ ě kterého k vy řazení z uvedeného seznamu dochází. 

 

 Provozovnu, která je tady zmín ěna, neznám, ale obrátil se na 

mě můj voli č s tím, abych se zeptal. Je totiž v podobné situaci , 

protože i on byl z tohoto seznamu vy řazen. P řitom v sousedním 

domě, který je obecní, herna z ůstala. Ptal se m ě, jak je to 

možné.  

 

 

 Předsedající: Děkuji vám. Dovolím si p řipravit písemnou 

odpov ěď na tento váš dotaz, abychom v ní zohlednili všechn a 

kritéria a samoz řejm ě základní kritérium, že herna by nem ěla být 

v dosahu jakékoliv školy. T ěchto kritérií je celá řada. 

 

 Termín, kdy došlo k vyškrtnutí této provozovny, se  týká 

bývalého zastupitelstva. V p řípad ě, že do budoucna budeme 

postupovat dalšími restriktivními kroky, zastupitel stvo o tom 

samozřejm ě bude v ědět. Pošlu vám proto písemnou odpov ěď. 

 

 O slovo se hlásí pan nám ěstek primátora Weinert. 

 

 

 Pan Weinert: Dobré odpoledne! Vážený pane starosto, vážení 

přítomní, otázkou heren jsem se zabýval v minulém fun kčním 

období a chci jenom uvést na pravou míru, jak to vl astn ě je. 
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 První a poslední slovo má magistrát, který m ůže, ale také 

nemusí brát v potaz p řipomínky m ěstských částí. V p řípad ě této 

provozovny ji vyškrtl magistrát, nikoliv m ěstská část.  

 

 Magistrát nás požádal, abychom požádali, pokud chc eme, o 

znovuza řazení této provozovny, což jsme ale neud ělali. Magistrát 

tudíž vyškrtl tuto provozovnu a on má poslední slov o, zejména 

zastupitelstvo úhlavního m ěsta Prahy, které každého čtvrt roku 

tuto vyhlášku novelizuje, upravuje místa, kde se ty to automaty 

dají provozovat, a následn ě se tato vyhláška stává platnou. 

Znamená to, že my na to v podstat ě te ď vliv nemáme. 

 

 

 Předsedající: Znovu opakuji, že odpov ěď bude písemná a 

děkuji panu nám ěstkovi primátora za objasn ění finálního postupu 

vůči hernám. 

 

 P řipomínám, že jsme v bod ě číslo 4 „Dotazy a informace člen ů 

zastupitelstva m ěstské části Praha 10“. O slovo se dále hlásí 

pan Ing. Uhlí ř. 

 

 

 Pan Uhlí ř: Svůj p řísp ěvek bych nazval „informací“. 

 

 Vážený pane starosto, vážení radní, vážení zastupi telé a 

zastupitelky, vážení spoluob čané Prahy 10! 

 

 P řihlásil jsem se s krátkým komentá řem nedávných událostí. 

Předkládám sv ůj osobní názor. 

 

 Nejd říve mi dovolte, abych navázal na sv ůj dosud 

nezodpov ězený dotaz z prvního zastupitelstva koncem listopad u. 

Nepodezírám radni ční koalici ODS – ČSSD v Praze 10 
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z kryptokomunismu, a proto se ptám, čím to je, že tak siln ě 

usilujete o slabší kontrolu svého vládnutí, až tak,  že vám není 

stydno posilovat vliv komunistické strany. 

 

 Dali byste p řed členem demokratické strany, která má zde na 

„desítce“ jako hlavní body transparentnost a prosaz ování 

protikorup čních opat ření v rámci svých zájm ů, p řednost i členovi 

Dělnické strany, pokud by byl demokraticky zvolen na radnici 

Prahy 10? 

 

 Další otázka: co čekáte od opozice? Že budeme ml čet? To se 

mýlíte! A nic na tom nezm ění ani absurdní ve řejná vyjád ření pana 

starosty nap říklad k mé osob ě, cituji: „Nerad bych vás 

podezíral, že by vám šlo o koryta.“ 

 

 Jen dodám: jak freudovské!  

 

 Myslím, že by zde m ělo ve řejn ě zaznít i to, že místní ČSSD 

v čele s panem Weinertem odmítla p ředvolební nabídku strany TOP 

09 na post starosty a rad ěji se rozhodla pokra čovat ve 

spolupráci s místní ODS bez postu starosty. 

 

 Naši voli či nám dali jasn ě najevo, že si koalici s místní 

ODS nepřejí. My se nebojíme s našimi voli či p římo komunikovat. 

Ptal jsem se jich i osobn ě a ujiš ťuji vás, že jde o pravicov ě 

smýšlející voli če, ješt ě dodám „znechucené pravicové voli če“. 

 

 Opravdu by m ě, a možná nejenom m ě, možná i část vašich 

voli čů, pane Weinerte, zajímalo, jaké jsou to vazby, kter é jsou 

siln ější než nabídka starostovat Praze 10 a mít tak zása dní vliv 

na prosazování zájm ů b ěžných ob čanů Prahy 10. 
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 Dále mi dovolte poznamenat, blížím se možná k časovému 

limitu a nerad bych ho p řekro čil, že je smutné sledovat, jak se 

nejv ětší pravicová strana se svým pražským leaderem a ny nějším 

primátorem docentem Svobodou, který mluví o demokra cii, chovají 

k Pražan ům a svým politickým oponent ům. Promi ňte, ale nazval 

bych to slovem „totalitá řsky“. 

 

 Jen telegraficky. 

 

- Zam čené dve ře na magistrátu p ři volb ě pana primátora, pán ů 

a paní radních na Magistrátu hlavního m ěsta Prahy; 

 - zábor prostoru p řed magistrátem na celý m ěsíc prosinec; 

- absurdní vyjád ření pana primátora, že zablokování prostoru 

provedli ú ředníci p říslušného odboru za jeho zády. Možná pan 

primátor sází na to, že v ětšina ve řejnosti neví, že k záboru 

je nutná písemná žádost ur čitého subjektu, což v tomto 

případ ě zcela evidentn ě byla pražská ODS. Bohužel to nebylo 

vysv ětleno. 

 

 Záv ěrem mi dovolte parafrázovat vyjád ření pana prezidenta 

Václava Klause, který pronesl vyjád ření na adresu pana ******: 

 

 „Neumím žít ve sv ět ě, kde politici sepisují po ve čerech 

nějaké tajné dohody a tímto zp ůsobem garantují nebo negarantují, 

potvrzují nebo nepotvrzují tu či onu dohodu. To není sv ět, o 

kterém jsem schopen uvažovat.“ 

 

 A na úplný záv ěr mi dovolte citovat výrok, který pronesl zde 

přítomný pan Boris Š ťastný po svém nedávném zvolení do pozice 

pražské ODS: 

 

 „Musíme být hrdí, jednotní a slušní, a to jsme.“ 
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 N ěkde jsem slyšel názor, že nejobez řetn ější by m ěl být 

člov ěk p řed t ěmi, kte ří sami o sob ě tvrdí, že jsou slušní. 

 

 D ěkuji za možnost vystoupit! (Mírný potlesk.) 

 

 

 Předsedající: Děkuji. Byli jsme sv ědky politického okénka 

v tomto bodu programu.  

 

Dříve než dám slovo dalšímu p řihlásivšímu se, kterým je pan 

kolega Weinert, bych jenom v krátkosti zmínil, jak jsem spolu 

diskutovali o zmín ěných „korytech“. Byla to osobní diskuse mezi 

námi. Objevilo se to sice v „I Dnes“, ale já se za to nestydím. 

Řekl jsem to a řekl jsem to s plným uvážením, protože tomuto 

vyjád ření p ředcházelo ur čité vaše vyjád ření, takže prosím, 

nevytrhávejme z kontextu. Nicmén ě nebudeme zastupitelstvo 

zdržovat naší osobní korespondencí, protože by to b ylo asi 

nadlouho.  

 

 O slovo se hlásí pan Ing. Weinert. 

 

 

 Pan Weinert: Musím reagovat, protože jsem byl n ěkolikrát 

osloven. 

 

 Pokud m ě paměť neklame, první jednání o koali čních jednáních 

jsme vedli s TOP 09, kdy na mou otázku „co nám jako  sociálním 

demokrat ům nabízíte“ bylo řečeno „jednoho místostarostu a jedno 

místo v rad ě“. Nic více, nic mén ě. 

 

 Pak jsme jednali s ostatními stranami a od pana In g. Narovce 

skute čně p řišla trochu zast řená nabídka, jestli bych nevzal post 
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starosty, nicmén ě p řišla v dob ě, kdy již byla domluvena koali ční 

smlouva, tzn. p ět minut po dvanácté. 

 

 Není tudíž pravda, že jsem odmítl post starosty, p rotože 

jsem ho odmítl v okamžiku, kdy koalice byla již vla stn ě 

domluvena. D ěkuji.  

 

 

 Předsedající: Také d ěkuji. Slovo má pan Boris Š ťastný.  

 

 

 Pan Š ťastný: Vážená rado, vážení zastupitelé, byl jsem 

citován, a proto si dovolím krátce projevit svou re akci na mého 

předřečníka pana kolegu Uhlí ře. 

 

 Myslím, že net řeba rekapitulovat pozici TOP 09 p ři 

předvolebních vyjednáváních o pražském magistrátu. Ob čanští 

demokraté n ěkolik týdn ů exkluzivn ě vyjednávali správ ě s TOP 09 

ve snaze uzav řít koalici s vít ězem voleb, bohužel poté, co 

jednání ze strany TOP 09 byla opakovan ě v pr ůběhu t ěchto jednání 

mediáln ě zpochyb ňována a byly zpochyb ňovány i možné výsledky 

takovýchto jednání sm ěrem k uzav ření pravicové koalice v hlavním 

měst ě Praze, a co TOP 09 jednostrann ě zrušila exkluzivitu 

vyjednávání sm ěrem k TOP 09 a za čala se podbízet druhému možnému 

koali čnímu partnerovi, i my jsme za čali jednat s tímto druhým 

možným koali čním partnerem. 

 

 Koalice v Praze byla uzav řena na základ ě demokratických 

princip ů, na základ ě výsledku demokratických voleb, což 

nepochybn ě nepochopili ti, kte ří s velmi silnou podporou vaší 

strany vystupovali na pražském magistrátu p ři ustavující sch ůzi 

pražského zastupitelstva. 
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 Zapomn ěli totiž, že v České republice platí princip tzv. 

zastupitelské demokracie, která říká, že ob čané rozhodují o 

svých zastupitelích v demokratických volbách a že t akto 

legitimn ě zvolení zastupitelé mají možnost a právo legitimní m 

způsobem, na základ ě demokratického a svobodného rozhodování 

uzavírat koalice. 

 

 Situace, která se vytvo řila na pražském magistrátu, jíž jsem 

byl jako zastupitel hlavního m ěsta Prahy osobním aktivním 

účastníkem, byla zcela neúnosná. Dav podporovaný stra nou TOP 09 

a tiše bývalým prezidentem Václave Havlem se choval  takovým 

způsobem, že řídící sch ůze pan docent Svoboda se n ěkolikrát 

v pr ůběhu celého dopoledne v intervalu 15 – 30 minut pokou šel 

zahájit jednání zastupitelstva.  

 

 Už p ředem bylo jasn ě avizováno, že kapacita sálu nem ůže 

sta čit n ěkolika tisíc ům lidí, kte ří se cht ěli jednání 

zastupitelstva zú častnit. Proto bylo rozhodnuto, že p řed budovou 

magistrátu bude umíst ěna velkoplošná obrazovka, na které bude 

možné sledovat celé zasedání zastupitelstva a též k aždý, kdo 

bude mít zájem na tomto zastupitelstvu vystoupit, b ude moci 

podat p řihlášku a bude mu to v bloku, který byl odhlasován,  

umožněno, což se také stalo. 

 

 Poté, co jednotliví ob čané vstoupili do lavic zastupitel ů a 

za řečnické pulty a znemožnili řádný pr ůběh ustavující sch ůze 

zastupitelstva, byla vyhlášena p řestávka a poté bylo d ůsledn ě 

zajišt ěno, aby skute čně prostor, který byl vy člen ěn pro 

veřejnost, byl kapacitn ě napln ěn tak, jak má být a každý, kdo 

opustí sál, mohl být nahrazen jiným z ob čanů. 

 

 Každý, kdo byl venku p řed budovou magistrátu, m ěl možnost 

vystoupit. 
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 Myslím, že to je zcela b ěžné, že nikomu nebylo brán ěno a 

myslím, že ani v budoucnosti nebude brán ěno v tom, aby 

vystupoval. Je to stejné, jako kdyby do tohoto sálu  cht ělo 

vstoupit n ěkolik tisíc osob. Ur čit ě bychom nebyli schopni 

z hygienických, kapacitních, bezpe čnostních i požárních d ůvod ů 

zajistit, aby se tady shromáždilo takové množství l idí, a 

myslím, že stejn ě jsme postupovali i v p řípad ě zastupitelstva 

hlavního m ěsta Prahy. 

 

 Také bych cht ěl jednozna čně dementovat, že ob čanští 

demokraté si rezervací Mariánského nám ěstí zajistili prostor pro 

své politické akce. Ob čanští demokraté pouze reagovali na 

aktivity r ůzných ob čanských iniciativ sp řízn ěných s politickou 

stranou TOP 09 a zajistili si zábor ve řejného prostranství 

poblíž magistrátu tak, aby i oni mohli v tomto p řípad ě ú činným 

způsobem prezentovat své názory v p řípad ě, že tak je bude 

prezentovat n ěkdo jiný. 

 

 Nijak nebylo znemožn ěno, aby jiná politická uskupení, strany 

či jiné subjekty se mohly shromaž ďovat na Mariánském nám ěstí 

nebo v okolí magistrátu. 

 

 D ěkuji vám za pozornost! 

 

 

 Předsedající: Děkuji. Do diskuse se hlásí pan Ing. Uhlí ř. 

Prosím. 

 

 

 Pan Uhlí ř: Děkuji p ředsedovi pražské ODS panu Š ťastnému za 

vyjád ření. 
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 Pokud jde o pana primátora, potom nerozumím jeho v yjád ření, 

že k onomu záboru došlo ze strany ú ředník ů magistrátu, nikoliv 

pražské ODS. 

 

 Jsem také rád, že pan dr. Š ťastný vynechal, řekl bych 

„hájkovsko-jaklovský“ slovník, který využil ve svém  skandálním 

projevu na magistrátu. D ěkuji. 

 

 

 Předsedající: S technickou poznámkou se hlásí pan kolega 

Zoufalík. 

 

 

 Pan Zoufalík: Jsem rád za vaše názory, vítám je, ale jenom 

bych cht ěl poprosit, abychom tuto diskusi, která je samoz řejm ě 

důležitá, vedli k problém ům a p říležitostem, které pat ří tomuto 

zastupitelstvu, tzn. k problém ům, které je pot řeba řešit na 

Praze 10. 

 

 Osobn ě chápu pro TOP 09 d ůležitost jednání na magistrátu, 

ale tady to nevy řešíme, p řátelé! Zastupitelstvo Prahy 10 opravdu 

nevy řeší problémy hlavního m ěsta Prahy. Poj ďme se proto op ět 

vrátit k nám na Prahu 10! 

 

 

 Předsedající: Děkuji. Jako další se o slovo hlásil pan Ing. 

Svoboda. Prosím. 

 

 

 Pan Svoboda: Děkuji za slovo, pane starosto. Vážené dámy a 

pánové, musím také reagovat, protože úvodní projev pana kolegy 

zastupitele Uhlí ře se mi v ůbec nelíbil, protože forma p řednesu, 

kdy se argumentuje slovy „v p řípad ě, že bude zvolena nap říklad 
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Dělnická strana, budete se chovat tak či onak“, mi p řipadá jako 

přihlouplá demagogie. Promi ňte, pane kolego.  

 

 Až takový problém vznikne, až budeme znát jednotli vé aktéry 

té či oné politické strany, která tady bude řádně zvolena, pak 

se bavme o tom, jestli s ní budeme nebo nebudeme sp olupracovat a 

v jaké aktivit ě. To bychom se mohli bavit také o tom, že až bude 

mít sociální demokracie na Praze 10  95 % zastupite l ů (oživení, 

smích), jak bychom tvo řili koalici. 

 

 Řekl jsem to takto schváln ě a jsem rád, že jste se všichni 

zasmáli. 

 

 Ješt ě bych cht ěl říci pár slov k pr ůběhu vyjednávání. 

V zásad ě jako řadový sociální demokrat a řadový zastupitel jsem 

nebyl aktivním členem vyjednávacího týmu, nicmén ě tento 

vyjednávací tým p řicházel s nabídkami a musím říct jedno. 

 

 Pane kolego, ono je to o kredibilit ě politické strany, o 

tom, jaký program p řináší, pop řípad ě o tom, jak se jednotliví 

akté ři chovají. A TOP 09, p ředevším na pražské úrovni, neukázala 

zrovna, že její zástupci jsou vysp ělými politiky, protože p ři 

tomto vyjednávání d ělala velké množství taktických chyb.  

 

 Popravd ě řečeno každý rozumný člov ěk musel být v p řípad ě 

nás, sociálních demokrat ů, uražen tím, jakým zp ůsobem se s námi 

zacházelo, tím, že se s námi nikdo bavit nebude, že  se 

exkluzivn ě bude bavit jenom s jedním politickým subjektem. Pa k 

přece nem ůžete chtít, abychom poté klepali na vaše dve ře a 

tvá řili se, že se nic nestalo. To za prvé. 

 

 Za druhé z hlediska programových priorit váš progr am 

nezajiš ťoval to, co bude po prvním zasedání zastupitelstva,  
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zatímco druhý politický subjekt m ěl takový program, se kterým 

jsme byli schopni najít ur čitý programový pr ůsečík, tak jsme 

schopni p ředstoupit p řed toto plénum a říct: je možná shoda, je 

možný programový pr ůnik a spolupráce. 

 

 Možná za čty ři roky, ne říkáme na v ěčné časy, ale až budeme 

mít v ětší záruky, bude i v ětší pochopení pro spolupráci toho 

typu, který jste zavrhoval. D ěkuji. 

 

 

 Předsedající: Děkuji.  

 

 Jenom bych p řipomn ěl, že jsme si schválili Jednací řád, ve 

kterém jsou omezeny p řísp ěvky a maximáln ě dvakrát vystoupení. 

Dohodněme se dnes, protože odd ělení rady a zastupitelstva není 

v tuto chvíli p řipraveno, jak jsem pochopil, po čítat nezbytné 

minuty jednotlivých vystoupení, že dnes benevolentn ě porušíme 

Jednací řád a tuto diskusi dotáhneme do konce s tím, že p říšt ě 

už to budeme striktn ě dodržovat. 

 

Dalším p řihlášeným do rozpravy je dr. Boris Š ťastný. 

 

 

 Pan Š ťastný: Děkuji. Myslím, že ani nevyužiji ony 

proklamované minuty, ale jenom bych cht ěl stru čně zareagovat na 

vystoupení pana kolegy. 

 

 Ano, myslím, že i zastupitelstvo hlavního m ěsta Prahy je 

prost ředím pro politickou diskusi, já si toho vážím. Použ il jste 

termín „jaklovsko-hájkovské v ěty“. D ěkuji vám za to. Hovo řil 

jste o údajn ě mém skandálním projevu na zastupitelstvu hlavního 

města Prahy. 
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 Možná zastupitelé Prahy 10 nedostali tolik informa cí, a 

proto bych cht ěl říci, že tento projev, o kterém hovo říte a 

který jste nazval skandálním, poukazoval na propoje ní p ředsedy 

vaší strany TOP 09 pana Karla Schwarzenberga s moce nsko-

mediálními ekonomickými kruhy pana ******, na r ůzné pochybnosti 

v privatizaci české karlovarské becherovky a poukazoval na 

propojení Hospodá řských novin vlastn ěných spole čností pana 

******, bývalého spole čníka vašeho p ředsedy pana Karla 

Schwarzenberga, jehož spole čnost práv ě karlovarskou becherovku 

zprivatizovala. 

 

 Myslím si, že to není skandální záležitost, pouze jsem 

vycházel z ve řejn ě dostupných informací na internetu, zápis ů 

z jednání vlády, Parlamentu České republiky atd., a doporu čuji 

zastupitel ům prostudování tohoto projevu. D ěkuji vám! 

 

 

 Předsedající: Děkuji. D říve než dám slovo panu Ing. 

Uhlí řovi, hlásím se do této diskuse sám s jednou poznámk ou. 

 

 Myslím si, že je to skute čně skandální, pane p ředsedo ODS, 

to, o čem jste tam hovo řil. Mn ě to skute čně vyd ěsilo. Bohužel, 

asi máte pravdu, jak jsem tak pochopil i z t ěch dostupných 

informací z médií, že toto propojení tam je naprost o evidentní, 

minimáln ě v čase, ale i v prostoru, protože t řeba kandidát na 

primátora pan T ůma, pokud vím, byl zam ěstnancem pana ******, což 

je skute čně na pováženou. 

 

 Rozumím tomu nazna čení, které jste se tam snažil uvést, a to 

že n ěkterým politik ům, možná n ěkterým stranám je vy čítáno 

propojení politiky a byznysu, samoz řejm ě bez jasných d ůkaz ů. 

Jsou to jenom fikce a nepravdy, ale tady, aspo ň z mého pohledu, 

dochází k daleko horšímu jevu, pane p ředsedo Š ťastný, a to 
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k propojení politiky, byznysu a mediální scény. A t o je už 

skute čně velmi a velmi, jak bylo řečeno, skandální. D ěkuji.  

 

 Slovo má pan Ing. Uhlí ř. 

 

 

 Pan Uhlí ř: Děkuji za ud ělení slova. Chápu, že všichni už 

chceme jít dom ů, takže zaujmu jenom postoj, kterým bych rád 

některé informace, které tady zazn ěly na mou osobu nebo na 

stranu TOP 09, správn ě interpretoval. 

 

 Jinak d ěkuji panu Svobodovi za up římnost argumentace ad 

dominem na mou osobu, slova jako „p řihlouplá“ nebudu komentovat, 

protože bychom se tak dostali n ěkam jinam, jednání není 

prodlužovat.  

 

 Mám ale faktickou p řipomínku. P řed volbami se mi nepoda řilo 

najít program ČSSD pro Prahu 10, ale možná, že jsem na internetu 

špatn ě hledal, takže to beru jako svou chybu, že bych m ěl 

používat lepší vyhledáva č. Nevím. 

 

 Chápu, že pr ůniky programu ODS a ČSSD jsou d ůležité, ale 

dovolte mi jenom poznamenat, že považuji za pon ěkud zvláštní, že 

ne na úrovni Prahy 10, ale už na úrovni hlavního m ěsta Prahy, 

kde se jedná o rozpo čty v řádu 40 miliard korun, jsou tyto 

programy tak podobné. 

 

 K panu ****** řeknu jenom jednu poznámku. Považuji za 

zvláštní argumentaci pana Borise Š ťastného, nevím, jestli se 

tato informace k panu Š ťastnému donesla, ale p řed volbami 

v lo ňském roce pan ****** v ěnoval ODS dvakrát tolik pen ěz než 

TOP 09, konkrétn ě se jedná o 15 milion ů korun. TOP 09 obdržel a 
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v tomto transparentním daru 7,5 milion ů korun, strana V ěci 

veřejné 6 milion ů korun. 

 

 Pane Š ťastný, mohl byste mi odpov ědět na otázku, zda jste se 

dozv ěděl o tom, že ODS dostala od pana ****** dvakrát toli k 

peněz. D ěkuji. 

 

 (O slovo se hlásí pan dr. Š ťastný.) 

 

 

 Předsedající: Požádal bych pana dr. Š ťastného, aby už 

nereagoval a řekl to panu Ing. Uhlí řovi osobn ě, protože to bude 

lepší, a p řece jenom čtvrté vystoupení … … … 

 

 

 Pan Š ťastný: Nevěděl, ale kdybych to v ěděl, ur čit ě bych 

navrhl, aby se tento dar nep řijímal. 

 

 

 Předsedající: Děkuji. O slovo se hlásí pan kolega Vávra. Je 

to ješt ě do této diskuse, pane kolego, nebo je to zvláš ť? 

 

 

 Pan Vávra: Rád bych se vrátil k Praze 10. 

 

 

 Předsedající: Rád bych ješt ě sám za sebe jako za starostu 

udělal te čku k p ředcházející politické diskusi. 

 

 Myslím, že onen d ěs, který tady byl vytvá řen a který tady 

jasn ě cítíme ve vzduchu z oné magistrátní koalice ODS a ČSSD, je 

pro mne trochu p řekvapením a je trochu zvláštní, protože 

v parlamentních volbách, p ůl roku p ředtím, než došlo k tomuto 
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dění na magistrátu, TOP 09 v republice nevyhrála volb y, ona je 

nevyhrála ani ODS, oni je totiž vyhráli sociální de mokraté. A 

sv ěte div se, TOP 09, ODS a V ěci ve řejné ud ělaly zcela 

demokraticky koalici a dnes tento stát prost ě vedou. Vít ězná 

ČSSD zůstala prost ě stranou. 

 

 V té dob ě jste ur čit ě tleskal a bylo to správn ě. ODS byli 

nejv ětší borci na sv ět ě, V ěci ve řejné taktéž. (Šum.) 

 

 Omlouvám se za to, že mluvím k vám, ono to tak nen í, beru to 

zpět. Já to sm ěřuji k médiím a k vašim p říznivc ům, kte ří se 

například na zmi ňovaném zastupitelstvu hlavního m ěsta Prahy 

chovali jako divá zv ěř, kradli v ěci se stol ů, z lavic, což si 

myslím, že se opravdu ned ělá, ale říká: pro m ě je to takové 

zvláštní. 

 

 Říkám si, jestli to není dvojí metr, že když se nám to 

jednou hodí, tak je to správn ě, podruhé se nám to p říliš nehodí, 

možná naší vlastní chyb ě, možná nezkušenosti a najednou je to 

špatn ě. A to je ono propojení médií s tímto vaším názorem  a 

opravdu mám, strach z propojení byznysu, médií a po litiky. To 

není dob ře. To byla možná poznámka na záv ěr. 

 

 Pane inženýre, máte slovo. 

 

 

 Pan Vávra: Mám jeden dotaz a jednu informaci. 

 

 Dotaz navazuje na slova paní ******, která zde vys tupovala 

ve chvíli, kdy jsme se soust ředili na n ěco jiného, takže její 

dotaz zapadl. Proto bych ješt ě jednou poprosil možná o 

rozptýlení obav pana tajemníka. 
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 Problém, který paní ****** ne úpln ě p řesn ě nastínila, se 

týká spojení t ří sou časných samostatných odbor ů, a to životního 

prost ředí, dopravy a územního rozvoje, a je jistá obava, že po 

slou čení odboru životního prost ředí a dopravy m ůže docházet ke 

st řetu zájm ů a cíl ů t ěchto odbor ů, kdy jeden p ůvodn ě hájil zájmy 

životního prost ředí, druhý se staral o rozvoj m ěstské 

infrastruktury. 

 

 Tyto odbory se vyjad řují k nejr ůznějším rozhodnutím p ři 

projednáváních v rad ě, komisích a výborech a dovedu si 

představit, že by mohlo dojít k problému, kdy n ějaké opat ření 

z hlediska dopravy je p řijatelné, ale z pohledu ochrany 

životního prost ředí m ůže být problematické, nebo obrácen ě. 

 

 Obracím se proto na pana tajemníka, jestli by mohl  pro paní 

****** … … …  

 

 

 Pan Slavík: Dobře, d ěkuji za otázku. 

 

 

 Předsedající: Dříve, než pan tajemník odpoví, cht ěl bych 

říct, že do diskuse je ješt ě p řihlášen pan ******. Je to ob čan 

Prahy 10, ale má své vlastní téma, a to ke slou čení odbor ů 

územního rozvoje a dopravy. Chce vystoupit, ale o j eho 

vystoupení bychom museli hlasovat, protože toto tém a není bodem 

jednání zastupitelstva. 

 

 Poslechn ěme si proto reakci pana tajemníka a pak bych se 

pana ****** zeptal, jestli stále trvá na za řazení do diskuse, 

protože jsem p řesv ědčen, že ur čit ě musí dojít i k písemné 

odpov ědi, kterou m ůžeme poslat zárove ň i panu ******, pokud tady 
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nechá na sebe kontakt. Pan tajemník, p řípadn ě já se s ním m ůžeme 

spojit a celou v ěc prodiskutovat. 

 

 Pokud by skute čně cht ěl na tomto zastupitelstvu vystoupit, 

museli bychom o tom hlasovat, ale to je v tuto chví li na 

zamyšlenou pro pana ******. 

 

 Slovo má pan tajemník. 

 

 

 Pan Slavík: Děkuji, pane starosto. Budu se snažit to stru čně 

vysv ětlit, protože toto slou čení schválila rada m ěstské části. 

Byla k tomu pom ěrn ě podrobná d ůvodové zpráva, kterou vás tady 

nebudu zat ěžovat. Šlo o n ěkolik hlavních výhod tohoto spojení a 

pak bych se dostal k tomu, na co se ptal pan zastup itel. 

 

 Jsou tam samoz řejm ě úspory finan ční, personální vzhledem 

k tomu, že došlo k redukci zam ěstnanc ů, jak to ovšem u spojování 

menších subjekt ů do v ětších bývá. Je to naprosto klasický p řípad 

úprav organiza ční struktury, kterých jsem za poslední 9 let na 

tomto Ú řadě provedl asi t ři sta. Provedl jsem je hlavn ě z d ůvodu 

restrukturalizace a také úspor a v ětší efektivity tohoto ú řadu, 

který jsem p řebíral se 430 zam ěstnanci. V tuto chvíli má Ú řad 

340 zam ěstnanc ů a p řibyla mu t řetina práce. 

 

 Myslím si, že to je správná cesta, jak vést instit uci, by ť 

veřejnou. Všichni po tom volají a myslím, že se to asp oň 

v posledních dvou obdobích snažíme plnit. Tolik obe cný úvod. 

 

 Toto spojení má samoz řejm ě n ěkolik d ůvod ů. 

 

 Jeden z nich je organiza čně řídící, manažérský, protože malé 

odbory, jakým byl práv ě odbor dopravy, odbor životního prost ředí 
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a odbor územního rozvoje, jsou v organiza ční struktu ře typu 

odbor a odd ělení, jak nám to ukládá zákon, zbyte čně malé. Ony 

nemohou mít práv ě z úsporných d ůvod ů ani vlastní sekretariáty 

apod. 

 

 Druhým d ůvodem tohoto spojení bylo, aby se zjednodušila 

práce ne pro nás, ale výkon ve řejné správy pro ob čany a pro 

stavebníky, protože když to zjednoduším až dosud st avebníci – 

občané obcházeli t ři instituce, spolu se stavebním odborem, 

který z ůstal samostatný, čty ři, zatímco te ď budou obcházet 

instituce dv ě. 

 

 Rozumím otázce ve smyslu toho, jestli nedojde k ja kémusi 

potla čení práv nebo hlas ů na ochranu zelen ě nebo životního 

prost ředí, tak jsem to pochopil. Nechci mentorovat, ale m usím 

vysv ětlit princip fungování tohoto Ú řadu. 

 

 To, že funguje Ú řad ve smyslu státní správy a samosprávy, 

asi víme všichni. 

 

 Co se tý če státní správy, ta nem ůže být nijak ovliv ňována 

ani zastupitelstvem, ani vedením m ěstské části, potažmo jediný, 

kdo tam vystupuje v roli n ějakého hlavního garanta, jsem já, 

nicmén ě spíše v roli zam ěstnavatele, ale t ěžko m ůžu ovliv ňovat 

nějaké rozhodnutí. Od toho je tam vždycky kompetentní  ú ředník, 

který má ono „kulaté razítko“, má za to zodpov ědnost, má zkoušky 

odborné zp ůsobilosti, má p řípadn ě prov ěrky atd. atd., jak nám 

ukládá zákon.  

 

 Tím, že organiza čně spojíme dva výkony státní správy do 

jednoho prostoru, v žádném p řípad ě to neznamená, že bychom 

omezili jakýkoliv výkon jedné, druhé, pop řípad ě t řetí státní 

správy. Státní správa musí prost ě hájit zájmy tak, jak jí to 
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ukládá zákon. Na tom se nem ůže nic zm ěnit, to je prost ě fakt a 

já v ůbec nesdílím vaše obavy.  

 

Můžu vás uklidnit, protože si myslím, že tam nedojde vůbec 

k žádnému potla čení, naopak zrovna odbor dopravy a odbor 

životního prost ředí, te ď mám na mysli státní správu, složky 

odbor ů, protože oba tyto odbory byly kombinované, vždycky  ve 

stanoviscích postupovaly koordinovan ě a vždycky se snažily najít 

kompromis, protože celé stavební a územní řízení je o hledání 

kompromis ů, samoz řejm ě v mezích zákona, a snažily se o 

koordinovaná stanoviska jak sm ěrem k doprav ě - „doprava v klidu“ 

apod., tak sm ěrem k zeleni - „koeficient zelen ě“, „po čet strom ů“ 

atd. To asi víme. 

 

 Je tam klasické odd ělení státní správy od samosprávy, 

protože to je prost ě správn ě. 

 

 Byly jsme poslední Ú řad, který to takto nem ěl. Te ď se bavím 

samozřejm ě o velkých ú řadech. Na po řad se to v podstat ě dostalo 

nyní, a to z jednoduchého d ůvodu. Já t ěch zm ěn d ělám t řeba 20 za 

rok. Jsou to zm ěny, které souvisí nap říklad se zm ěnami 

legislativními, kterých jsou za rok desítky.  

 

Až se v tom t řeba budete chtít zorientovat, sednu si s vámi 

a jsem schopen vám říct, co p řesn ě za rok od nás stát, p řípadn ě 

hlavní m ěsto Praha požadují navíc, nedají nám na to ani koru nu 

ani ú ředníka a já tady od pana starosty v ětšinou dostanu za úkol 

nějak to vy řešit, a ť nás to nic nestojí a a ť to funguje. Tak to 

prost ě musím vy řešit. 

 

 V ětšina t ěchto zm ěn se dá řešit pouze zm ěnami organiza čními, 

což je jedna z mála kompetencí, které mám. Jsou zm ěny 
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organiza ční a pak jsou ur čité platové podmínky pro zam ěstnance, 

ale v ěřte mi, že to vždycky má n ějaký d ůvod. 

 

 Nebudu se bavit o úsporách. Samoz řejm ě úspory tam jsou. 

Například z 11 vedoucích ú řednických pozic jsou 4, což jsou 

poměrn ě zásadní úspory, je tam pokles o jedno pracovní mís to. Do 

budoucna ovšem po čítám s minimáln ě dalšími dv ěma, protože tam 

dojde ješt ě k ur čitému p řevedení činnosti a k centralizaci 

činnosti ohledn ě majetku, takže to nemá v ůbec nic spole čného ani 

se zelení, ani se státní správou. 

 

 Pokud chcete, mohu tuto informaci p ředložit písemn ě. P ůvodn ě 

jsem to tady v zájmu šet ření času necht ěl rozebírat, ale pokud 

se p řihlásili ob čané m ěstské části, rozhovo řil jsem se trochu 

více, protože si myslím, že to je v po řádku. Mohli bychom si 

spolu psát, což mohu i s ob čanem, ale když už sem vážil cestu, 

přišlo mi slušné odpov ědět. 

 

 

 Předsedající: Děkuji panu tajemníkovi. Pan kolega Vávra má 

ješt ě další informaci, ale požádal bych pana ******, jes tli trvá 

na vystoupení. (Ano.) Dob ře. O této možnosti ovšem musím dát 

hlasovat. 

 

 Kdo je pro, aby pan ****** vystoupil ke stejnému b odu, který 

zde byl vysv ětlen a promluvil k zastupitelstvu, a ť zvedne ruku. 

(28) 

 Kdo je proti? (Nikdo.) 

 Kdo se zdržel hlasování? (2) D ěkuji. 

 

 Máte slovo. 
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 Pan ****** : Děkuji up římně. Nebudu zdržovat tím, co tady už 

zazn ělo, p řesto bych dotazy, které byly uvedeny, ješt ě doplnil 

otázkou. 

 

 P řece jen si myslím, že je p řirozené, když mezi t ěmito 

odbory je nap ětí. Jde mi o vnit řnosti, o st řeva, jak to dopadne, 

když budou hlasovat? Bude se v tomto odboru hlasova t v ětšinov ě, 

nebo to bude konsensuální postup? Jak se dojde k zá věru, kdyby 

například odbor životního prost ředí mohl mít samostatn ější 

slovo? 

 

 

 Pan Slavík: Já vám rozumím. Jestli vám jde o nap ětí mezi 

odbory, m ůžu vás uklidnit, protože to tady bylo vždycky a 

vždycky bude. Vždycky bylo nap ětí mezi odbory státní správy a 

samosprávy. N ěkteré odbory si myslí, že jsou d ůležit ější než ty 

ostatní. To je standardní ve všech v ětších firmách. 

 

 Co se ale tý če toho, aby nap říklad p ři rozhodováních zazn ělo 

více stanovisek a bylo z čeho vybírat, jestli jsem to dob ře 

pochopil, o to se opravdu bát nemusíte.  

 

 Jednou samostatnou složkou je stavební ú řad jako hlavní a 

kone čný garant v podstat ě všech v ěcí týkajících se stavebn ě 

územního řízení. Stavební ú řad je naprosto samostatná instituce 

s kulatým razítkem, která op ět napl ňuje pouze a pouze zákon a 

v podstat ě se rozhoduje podle svého uvážení a na svou vlastní  

zodpov ědnost. 

 

 Druhý „do party“ bude v tuto chvíli nový odbor živ otního 

prost ředí a dopravy. Tam se rozhodování posouvá o úrove ň níž a 

tam op ět názor vychází ze t ří pod řízených tomuto vedoucímu 

odboru, lépe řečeno ze t ří odd ělení, která tento odbor obsahuje. 
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 Pan ****** : Žádná p řesilovka tam nebude?  

 

 

 Pan Slavík: Ne, ale t ři jsou p řesilovka. Dva ku jednomu je 

vždycky p řesilovka, i když v n ěkterých p řípadech ne, ale bude 

tam docházet k demokratické diskusi. 

 

 Tito ú ředníci jsou samoz řejm ě zodpov ědní za své rozhodnutí, 

obzvlášt ě ve státní správ ě. 

 

 

 Předsedající: Děkuji, ale opravdu se dostáváme do velmi 

detailních informací o chodu Ú řadu. 

 

 Prosím ješt ě pana ******, aby dokon čil své vystoupení. 

 

 

 Pan ****** : Druhý komentá ř bych m ěl ke zlepšení komunikace 

pro ob čany, což je argument, který nelze brát na lehkou vá hu. 

Jenom ve sv ětle mého pohledu bych se p řimlouval spíše za to, aby 

bylo jedno podací místo a jeden výstup. 

 

 To, jak si to na radnici zorganizujete z hlediska občanů, je 

vlastn ě váš problém, ale podle mého názoru stále nemusí do jít ke 

slou čení odboru životního prost ředí, protože životní prost ředí 

bude z hlediska rozpo čtu i on ěch podmínek vždycky tahat za 

kratší provaz než územní rozvoj a doprava. Vždycky bude víc 

peněz v oblasti územního rozvoje a dopravy než v konzer vaci 

nějakého stavu typu ochrana životního prost ředí. 

 

 D ěkuji za slovo. 
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 Pan Slavík: V tomhle si nedovolím s vámi souhlasit. 

 

 

 Předsedající: Pane tajemníku, já ud ěluji slovo a vám už ho 

nedám. 

 

 Postoupíme dále. Pan kolega Vávra m ěl další informaci. 

Prosím. 

 

 

 Pan Vávra: Cht ěl bych vás informovat a zárove ň n ěkterým 

z vás pod ěkovat za aktivní podíl na petici k otev ření Mate řské 

školky na Sychrov ě. 

 

 V této petici se žádá, aby zástupci m ěstské části Praha 10 

vzali zp ět návrhy na zm ěnu územního plánu a zajistili 

znovuotev ření Mate řské školy na Sychrov ě. 

 

 Tato petice byla p řipravena za čty ř d ůvod ů: 

 

 - jedním z nich je nedostatek míst, 

- druhým d ůvodem je, že n ěkterá navržená řešení peti ční 

výbor nepovažuje za optimální, což jsou nap říklad školní 

přípravky v základních školách nebo p ůvodn ě plánovaná 

rekonstrukce objektu v ulici 28.- pluku, která nemo hla být 

realizována vzhledem k tomu, že pozemek je v majetk u státu, 

navržená kontejnerová stavba u objektu Mate řské školy 

Magnitogorská, kde by došlo ke zmenšení území pro h ry d ětí a 

ke zmenšení zahrady; 

- t řetím d ůvodem je, že naše oblast Vršovic dlouhodob ě pat ří 

k nejzatížen ějším z hlediska zne čišt ění a je žádoucí, aby 
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v provozu byla školka, která leží v klidné lokalit ě, kde si 

děti mohou hrát, disponuje velkou zahradou a nachází se 

v blízkosti Bohdaleckého lesa, který je ideální lok alitou 

pro aktivity na čistém vzduchu, kterých je v naší m ěstské 

části velmi málo; 

- čtvrtý d ůvod je ekonomický. Školka samoz řejm ě vyžaduje 

investice, kotelnu, jídelnu, ale p řesto je po stavebních 

úpravách provozuschopná, zatímco výstavba nové škol ky by 

zatížila rozpo čet. 

 

 Peti ční výbor tvo řili: 

 

 - jedna zástupkyn ě maminek, 

- paní ******, která by byla ochotná provozovat ško lku i 

v p řípad ě, pokud by m ěstská část tento zájem nem ěla, a 

- já. 

 

 Všichni jste ode mne dostali P.F. ke š ťastnému novému roku a 

na n ěm j objekt této školky. P řij ďte se podívat. 

 

 Petice bude p ředána v následujících dnech do podatelny. 

 

 

 Předsedající: Děkuji. Ve chvíli, kdy Ú řad dostane oficiáln ě 

petici, bude p ředložena zastupitelstvu a bude se o ní tady 

diskutovat, tak jak to vyžaduje zákon. 

 

 D říve než ud ělím další slovo, čtu myšlenky panu tajemníkovi 

a chci se otázat kolegy Vávry, jestli v souvislosti  se slou čením 

zmi ňovaných odbor ů je pot řeba, aby bylo odpov ězeno písemn ě, nebo 

jestli sta čí jeho ústní vysv ětlení. 
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 Pan Vávra: Myslím, že to bylo velmi obsažné. 

 

 

 Předsedající: Děkuji, takže není pot řebná písemná reakce. 

 

 Hlásí se n ěkdo další do diskuse? (Nikdo.) 

 

 Dovolím si proto ukon čit zasedání zastupitelstva m ěstské 

části Praha 10. 

 

 Uvidíme se ke konci února, až bude jasné, kdy bude  schválen 

rozpo čet hlavního m ěsta. V čas dostanete informaci o tom, kdy se 

jednání zastupitelstva bude konat. 

 

 D ěkuji vám a ješt ě jednou hodn ě št ěstí a zdraví do nového 

roku! 

 

 

 (Jednání ukon čeno v 15.30 hodin.) 


